
From:  Rewired Rewired <re_wired@ymail.com>

Sent time:  12/09/2016 01:45:30 PM

To:  Paige Christie <paige.christie@voiceability.org>

Subject:  Re: introductory call

Attachments:  Reports.rar    
 

Hello Paige the report took me a bit more time than i first thought to finish. I am sorry if i have caused you any inconvenience. I attach a copy of
the two hospital reports and also that of my reply to them reports, this does include a personal statement and a copy of the assessments
transcripts that took place at my home address in February before the 14/08/2016 incident, if you have any advice towards amendments please
tell me, i have not sent the documents  to any other person(s) other than your self and ask for your guidance.

I was also wondering, if you would be so kind to give me a phone call once you have had time to process the reports, so to tell myself your
opinion.

Many thanks again 
Simon Cordell  

On Monday, 5 September 2016, 12:25, Paige Christie <paige.christie@voiceability.org> wrote:

Simon,
 
Not a problem.
 
Regards,
 
Paige Christie
NHS Complaints Advocate, East London
a: United House, 39-41 North Road, London N7 9DP
t: 07918 561 868
e: paige.christie@voiceability.org    w: www.voiceability.org

 
 
 

 

  
 
Charity No. 1076630 ׀ Company No. 3798884 (England and Wales) 
Disclaimer: www.voiceability.org/contact_us/#Email

 

From: Rewired Rewired [mailto:re_wired@ymail.com] 
Sent: 05 September 2016 12:07
To: Paige Christie <paige.christie@voiceability.org>
Subject: Re: introductory call
 
Dear Paige 
 
I know i said i would get the paper work over to you but it is taking longer then i was thinking it would, i am hoping to complete this later
today maybe tomorrow i am very sorry about the delay and i will send everything r to you as soon as it is completed.
 
Regards
 
Simon Cordell
 

On Friday, 2 September 2016, 14:57, Paige Christie <paige.christie@voiceability.org> wrote:

 

Simon,
 
Please find attached the consent form as discussed. Send over the information you have collated
regarding your case and I will get back to you as soon as possible.
 
Kind regards,
 
Paige Christie
NHS Complaints Advocate, East London
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Reports/Copy of the Minutes of February.doc
Copy of the Minutes of February’s assessment when a Section 135 was wrongfully issued


The Beeping sound starts of interview.


"Muttering" Simon: all of you people are not coming into my house.


"Muttering" Mother: Three two doctors and one social worker.


"Muttering" "Continues." 


Mother: How do I turn this television down? 


Katie: I am not sure. 


Mother: Simon it’s not going to work out when you are talking outside. 


Katie: Simon stops shouting. 


Simon: I want to go through all of the corruption. 


Katie: Simon, Simon. 


Katie: Lorraine how do you shut the door. 


Mother: Shut what door. 


Katie: That door. 


Mother: Oh hold on, how do you turn this down I am turning it up. 


Simon: How are you all doing welcome to my home, I am not too happy. 


Sam: There is a few of us I am afraid. Simon: I understand. 


Sam: Where is the best place for us all to seat? 


Simon: Just take a seat any where you are all welcome to sit any where there are seats available for everybody.


Sam: Then we will explain why we are here. 


Simon: I am not impressed with your "referring to Elan" I see you and meet you before and I see what happened to you before. 


Mother: How many people are actually coming in that is needed to do this assessment. 


Mother: The police said that they will wait outside. 


Unheard voice:  


Katie: No he didn't. 


Mother: No he didn't he said that the police was going to wait outside. 


Sam: OK. Simon: I am not impressed with the way that use lot are using your Mental Health powers to obtain a warrant to come into my house under false allegations, stating of facts that are not true to obtain it. 


Simon: you may take a sit any where you have been welcomed in now and like take a sit. 


Sam: OK. 


Simon: You have been welcomed in now like I would rather you lot take a sit rather than I take a sit. 


Sam: OK.


Simon: Take a sit, sir please. 


Mother: No Sam, can I talk to you for a moment you said the police was waiting outside. 


Simon: The police are not coming into these premises, you’re not coming in, and you can get out. 


Sam: Simon. 


Simon: It’s a breach of conditions. 


Simon: I am explaining to the police. 


Katie: You’re not going to get any where. 


Because right now I got conflicting cases going on with the police, and I do not want that having an effect on the ongoing because of this.


Mother: His got serious issues with police cases at the moment.


Sam: Could we just leave the door ajar and have the police at the entrance, is that OK with the police officers. 


Sam: Yes, just leave the door open with the police not coming in, OK.


Katie: His exaggerated because of the police.


Simon: That is correct in practice and that is how it should be, that is professional.


Sam: OK.


Simon: 

Sam: OK. 


Sam: OK, sure. 


Sam: So Simon the reason that we're here today is because concerns have been raised. 


"Noise in background made."


Sam: Oh what's that?


Katie: Oh it's all right, it part of the printer. 


Sam: OK. 


Sam: A bout your Mental Health and we have been asked to carry out some thing called a Mental Health Act assessment, so were her to decide whether or not you need to be detained. 


Simon: Section 1 or 2 or 3 and maybe a 4 of the act in an Emergency.


Sam: Err yes.


Simon: I understand your procedures.


Sam: In order for that to happen and we have not decided any thing yet that is why we want to talk to you.


Simon: There is no way that you can decide without being able to make an assessment of the case.


Sam: Lets just explain the legal situation first thing you can do you hip hop or so myself. 


Mother: Let him, just talk Simon.


Sam: Two Doctors so there is:- 


Doctor: Albazaz 


Sam: and~ 


Doctor: Amin 


Simon: How you both doing. 


Sam: For in order for the section to go ahead, they would both need to make medical recommendations and I would need to agree.


Sam: Err but we really just want to find out about how your mental health is two days. 


Mother: So who are all of the other people?

Sam: They are from. 

Aman: I am from the Mental Health team.


Simon: So I meet you the other day and I spoke to you on the phone and I got through, I got large concerns about yourself. 


Alean: Yes OK.


Simon: Because this is how I am going to prove that you put wrong statements of facts in to get this yesterday I spoke to you and I spoke to you a couple of days ago and did I not say to you and you said to me at 14:22 I got you on the recording and I am going to play your voice to you in a second. 


Mother: You do not need to. 


Simon: And I would like you to honest did I not say to you that you are allowed access to my house whenever you would like on the phone last week and the week before. 


Alean: Yep yes and that is what is in your notes. 


Simon: So how has this court order was obtained under the grounds that I have not given you access, the form has been filled in and when you are filling that form in to get this court order its supposed to be filled in there is a statement of facts that is said under oath to a judge, someone has filled that in incorrectly and you have just absolutely admitted that I have said that it's OK to you as I have given you permission to come into my house now.


Simon: So that court order is a breach of violations.

Sam: That is the other thing we got a warrant to come into the flat. 


Simon: No the warrant is self is valid by a judge, but the fulfilment of that warrant is incorrect. 

Simon: Am I correct in practice madam. 


Alean: You have said that I can come to the house the issue is seeing the doctors. 


Doctor xxx: We came last week and you did not allow us in. 


Mother: Hold on can I accurately say some think. 


Simon: May I say some think to you two days before that before you attended my premises for a month prior I had a gentlemen phoning me called Goodie I was speaking to him and we was making good relations and I liked this persons attitude I liked how he was talking to me and I thought maybe this person might be able to help me prospect and go forward in my life so were building good relationships we arrange a meeting for him to come around to my address his says OK his coming round his going to bring a friend a colleague, I said that is perfect he said his bringing Sandra with him, they both coming to this house I invite them in perfectly my house is tidy its smells clean they check the fridge and that then they sit down on the chair, Sandra sits actually were your sitting today yes Allan two minutes latter her phone rings she gets up and she walks into the hall way and then she is on the phone in the corridor yes this door is slightly gets left ajar and Goodie is sitting here I talk to Goodie and I showed Goodie my business plan and I start to start showing him things that I am doing in my life and things like how I am going to help this community and I am going to be a good tenant and resident of the United Kingdom, his happy he was saying that he was amazed I am amazed Simon to see the good things that you are doing and to see all the management systems and to see all the files that you have here, five minutes latter the woman walks back in and she goes Goodie we got to leave, so she stops the interview that me and Goodie are having personally and they both leave the premises two days latter Goodie says to me, I shake Goodies hand, Goodie says when I get back in four weeks I am your case handler Simon I am going on holiday in four weeks I am going to come and I am going to visit you in four weeks I said Goodie that will be nice to see you in for weeks yes.

Simon: Two days latter your self Aelan and another Sandra turns back up to my front door the woman who was so rude when she come in and cut our interview.


 Katie: No notification at all.


Simon: She never writes any notes down, she never took any information. Katie: Why did you not contact him? 

Simon: now can I speak to yourself and I explained to you lot at the door that I do not feel comfortable that you have turned up un-announced, I have got a visitor coming to my house and I do not want them to know my personal life, right now I am trying to make a good impression of my self to people and not show them that you are here, this could be a business prospect or a business chance I might be able to have in the future, so you lot might tarnish that chance for me by being here, so please can you make your self announced when your turning up to my address, which is fair and you took offence and you threatened me I have you on camera as well because I explained to you that you was on it and I said to you, you said to me that I am going to go and get an order and I am going to bring the police and come into your house I said you do not have the right to go and use your Mental Heath powers like that. 


Doctor xx:  I think I did explain to you, that was not disputed to be the facts I told you clearly if you not allow us access. 

Mother: But he has allowed you access his allowed two sets of Doctors. 


Doctor xxx: Not to me. 

Mother: No but he allowed two doctors. 

Simon: No let him speak let him speak because I am going to listen to him no go on sir. 


Simon: Sorry mother. 

Katie: No stop. 

Doctor xx: I told him that I am the independent psychiatrist and we were there to carry out a Mental Heath assessment and you insist that we only talk to you outside and you did not want us to come in so we told you. 

Katie: So should you not notify him before hand. 

Doctor xxx: with the mental health assessment we do not need, I do not have to. 

Simon: They do not have to the amp do not have to do that because they're two separate bodies. 


Sam: Si I think if you got complaints about what has happened up till now that is fine and you can make that. 


Simon: Procedures. 

Simon: No it's not just complaints its you are in my house right now under a statement that this woman has clearly just said to you has been filled out wrongly and being handed to a judge to breech my private and family life. 


Sam: Well we have used the warrant to gain access today. 


Simon: Yes but she is admitting that that warrant has been full filled wrong. 


Simon: She is admitting that it has been filled wrongly to breach my Human Rights. 


Sam: What I would like to focus on is your Mental Health at the moment and if you need any help with your Mental Heath and what is going on with you, can we talk about that a bit for now Simon. 

Simon: Sir I am happy to talk with you, sir I am happy to talk with you, I am happy to talk to a degree with yourself and I am just going to go this with you. 


Sam: Because how what is your own view about your Mental Heath. 


Simon: My own Health my Mental Health I am of good Health right now I am of good mind body and soul, right now if you would like to see the work rat I am doing I will show you what I am committing myself to every single day I can show you what I do myself, I feel a bit of an offence with the way things have gone because I was building good relationships with Goodie there two separate departments and one does need to refer the other one to your self to come into this house Sharon has not been.


Mother: Sharon, 


Simon: Sharon. 


Mother: No Sandra, sorry. 


Simon: Has not had permission of the department of Simon Clark, whom is the manager and Debbie is the manager of the other one they did not have the correct protocols in place for Sandra to be able to go and get this court order, but even low I am going to continue with what you are saying lets just forget about that it's finished. 


Sam: At the moment you are talking quite fast, I no there are a lot of strangers that have come into your home and it must be a difficult situation. 


Simon: I will speak fast. 


Sam: Is this how you. 


Katie: He is frustrated as well. 


Sam: But is that, is this the usual self. 


Simon: This is how I will find myself and I will explain my self simply if I find some body who is of a higher profession and gets paid the living wage the same as you do when and got the education took to be able to look after my self or another member of the public I respect you the amount of time it would have took you to do that and the hardship it would take for you to get that stage so I know that I am educating my self an d that I am of a lower education to you so I believe that you should be able to understand and keep up the pace your time is valuable to your self and valuable `to me so I want to use that to its most efficient as possible if you want me to slow down and speak to you a bit slower. 


Sam: If you could slow down because it would also show us that ability to be calm because that would make us be able to understand your mental Heath at the moment.


Mother: Yes but he does speak fast. 


Sam: He always speaks very so this is Simon's usually personality. Mother: Yes he speaks fast. 


Simon: I might be a bit happier in general. 


Sam: Yes this is a difficult situation right now I appreciate that right now. 


Simon: What is a difficult situation right now? 


Sam: The Mental Health assessment. 


Simon: The only difficult situation is the that this is being pared off on to me in such a way, when I am sitting here right now every day working my hardest righting files to look after every other member of the public and I am being treated differently I am an equal to your self’s and we are all equals. 


Doctor: We can understand all that we can understand all of that, but there Is concern raised about you that is why we are here, to assess the situation to see how and if you need any help or if we could offer any help, that is the reason why we are here. 


Sam: How is your sleep at the moment? 


Sam: Sorry to interrupt you Doctor. 


Doctor xxx: So it is because there is concern about you and that is why we are here. 


Sam: How is your sleep at the moment? 


Simon: But why are there concerns about me at the moment if I have not spoken to my doctor in years and use lot are the only people that seem to have that concern and that concern is based on this gentleman who has come to my door and I never gave him access. 


Doctor xxx: No before that. 


Simon: Before that the only other concern was that you lot came here on the 8th December 2016 and there was no issue there I explained to your self's and everybody was comfortable and you all left me and if there was a concern you would have raised that yourself s as professionals. 


Doctor XX: Tell us a bit about your neighbours.


Simon: My neighbours I got a letters of every single one of my neighbours here right now I got a letter from my next doors I got a letter of them, I got a letter of every person here now saying that I have lived here for eleven years. 


Doctor xxx: Please allow me to talk to please when we talk, listen to us and we will do the same to you. 


Simon: Yes for sure year for sure OK. 


Doctor xx: Yes please, yes so there is concern about you regarding the neighbours you feel that the neighbours are harassing you. 


 Simon: Who. 


Mother: No that is totally wrong. 


Sam: I think it would be better if you let Simon talk. 


Doctor: No let him sort this. Simon: The only issue that I have had with my upstairs neighbour. 


Doctor: No please let him talk. 


Simon: The only issue that I have had with my up stairs neighbour is that she is under your team of assessments, she accepts money from you and she is suppose to have a net work in place such as your self's, now I have been living in this house for eleven years she moved in here seven years ago she did she come here she was already an alcoholic the alcoholism takes perception takes over the perception of her Metal Heath she was paying for her self to be drunk, you lot have got duty of care of her, she would not get a liver transplant in them situations that is why she does not really get much assistance at the age she is of your self's I expect because there is other people who deserve the chance a lot more than what she does. 


Sam: Have you had any difficulties with her. 


Simon: Now what she does I have not had no conflicts with her. 


Sam: OK. 


Simon: But I have always helped her I pick her up and take her shopping yet I do like she would have her stuff coming in and I would lift her shopping upstairs, I would carry it up to her house I would see her and I would always be polite to her and say hello, blar, blar, blar I would lend her a £10.00 I would never let her In this house because I could feel some thing was wrong with her yet. 


Katie: She used to knock and ask for money. 


Simon: She used to knock on my door every day knocking, knocking, and knocking. 


Simon: My last girlfriend used to be so paranoid for 13 years because of the amount she was knocking on my door and she being another female but I would never let this woman into my house I would keep her at arms length I new that she was a bit of an alcoholic so I would keep a few beers in my fridge for her I do not drink alcoholic myself I am t a total. 


Doctor: Have you ever had any conflict with her have you ever threaten her. 


Simon: Why would I threaten her I would never threaten another person. 


Doctor xx: Never. 


Simon: I got a letter of her right here that I am the best neighbour in the world I am going to show you them. 


Doctor xx: Were. 


Katie: She is causing problems. 


Mother: He is having some problems with her in the sense that. 


Simon: She won't leave me alone.


Mother: basically she won't leave him alone.


Simon: She keeps stalking me under the criminal justice act 1997. 


Mother: She keeps putting the letters through his letter box. 


Doctor: OK. 


Mother: And basically I have been trying to deal with the council with that and there is a year worth of emails.


Simon: And she is always drunk.


Doctor: What is the content of the letters? 


Simon: I have some here, right now loads of them. 


Mother: she is sorry, she is sorry for keep on banning.

Simon: No I am total I like to look after other people. 


Doctor xx: We understand that In the past we have had some anti depression with depression and you.


Simon: I do not think that there is a person in this room that has not felt depression once before in their life's them self's.


Sam: No, No that's right. 


Doctor xx: No, No talking about Mental Health issues, so you had depression.


Simon: When I was a kid, I hard upbringing in North London, Enfield but as you can see here right now I have worked hard to keep myself up a float. 


Doctor xx: Yes, yes that is good. 


Simon: I keep myself clean I keep myself with every thinks I need.


Doctor xx: Have you taken any medication. 


Simon: I got no need to take any medication. 


Doctor xx: Not in the past Simon. 


Simon: No I have never taken medication.


Doctor: Never taken any medication. 


Doctor: How was your desperation cured? 


Simon: How was my depression cured, I meet and let the beautiful people in my life and they have helped me along the road and every time somebody else might go somebody else new might come along and help me.


Doctor: And has recently had you been feeling low in mood and depressed. 


Simon: Recently I just wanted to get my civil liberty's back because they have been tarnished by the police because a section 63 what to a degree what they done is set me up for being my friends to black boys funny and I then new that I could have not committed the crimes that I am being accused me of and another police officer knows this and he is coming as a witness a superintendent is coming to talk. 


"shh"


Doctor xx: What crime are they.


Mother: We do not want the police to hear.


Simon: Listen there is serious issues there in a lot of trouble.

Sam: I mean we are not here to talk about all the criminal aspects, what we are really concerned about are your mental.


Simon: I am Mental. 


Sam: What I want to do. 


Simon: I am defiantly not mental. 


Sam: Questions that we ask everybody to help us understand your mental Health at the moment do you, have you got any racing thoughts do you find your thoughts going very quickly. 


Simon: No all I find myself doing is working every day on my business plan if you want to see that I will show you. 


Sam: that is fine and answer, their questions afterwards. 


Sam: How is your sleep at the moment Simon? 


Simon: I sleep perfectly 8 hours a day some time 9 and that is at the most some times I tend to stay up latter than what I do in the night, some times I tend to work better on the computer at night times when It is quite and every body is not making so much noise and there is not so much banging about Because I am doing a lot of writing so I stay up late some times it can change I can stay up a bit latter at nights but I then come back to the day time and make sure that I manage and every thing mi make sure that all my paper work and ever think Is In correct order things like that I need to do then I can go back to my place of work my place of comfort which is their some times. 


Doctor: Are you eating. 


Simon: yes I am eating. 


Sam: how is your appetite are you eating OK and any I no you said. 


Simon: I am a size 36 jeans. 


Sam: Are you feeling any low mood at all. 


Simon: I just want civil liberties given back to me. 


Mother: His a bit stressed but it’s due to the court case. 


Sam: OK. 


Simon: A Section 63 should not be, I basally won my case in court and I won it In court and the judge new I won it because the facts of the matter are a section 63 you must have trespass for it's a key element for that law to exist, I do not have tress pass on my criminal record so I explained this to the judge so she said do you know what you are right, then what her done was said do you know what you are right then what she has done I got the transcripts what she done was breaching my human rights she told me that there is no difference between private air and public air. 


Mother: No know what she actual turned round her exact words was that basically the applicant the case was based on illegality by the applicant. 


Simon: They darkened my name in the newspaper. 


Mother: Yes. 


Sam: Yes. 


Sam: I just popped out to the police officers to let them know every thing is all right so the only other thing, sorry to Interrupt that so the only other thing have you threatened any cops so I know you're stressed at the moment has it ever effected you to the point where you have felt life Is not worth living or other things. 


Simon: No I just want to continue with all the things that I am writing, I when I show you what I am writing. 


Sam: OK. 


Simon: Wait a second I got to wait for my computer to turn on. 


Simon: Then you might be able to understand me.


Simon: This Is all the things I have been doing in my life I have been building a festival I been building my own constitution, learning everything that I need like getting all the systems that I need In place the health and safety files all of my food safety all the files I need to look after any other person all the support programs that are in the areas and stuff like that that can be done every think is all categorized then I got all like adult and youths files and all my congiguuancey plan I got everything that I need I got all my disability rights and all the rest of it. 


Doctor xx: Can you tell us exactly what your work is all about. 


Simon: I built a festival and I built err a website and that website is going too basically. 


Simon: Built a company that I can manage that is a worth it and I will be able to. 


Katie: Is an entertainment company. 


Simon: Yes it’s an entertainment company. 


Simon: But at the same time I built a charity, basically I got the business directory and what I have done Is written a constitution I wrote the memorandum of articles and articles of association basically so what I can do is define different people in different areas so rather than just having a community hall where some one like a government would sponsor to the general public or to somebody a team of people of beatifies, so I made my web site so I can have six different beatifies "Directors" in different places across London. 


Doctor: How long have you been building? 


Simon: I have been building my company for about 10 years in total it takes time like the website.


Mother: Well his been building it. 


Doctor: Hold on please. 


Doctor xx: How have you managed to get any jobs. 


Simon: What do you mean within the website? 


Doctor xx: Any where. 


Simon: Yes I have had jobs, but slowly but it was in slow little pieces and I got shut down by the police as I explained, in the transcripts I got a judge saying to me that I have to have permission to have private party's like in my house.


Katie: It’s an addiction. 


Mother: I am sorry does anyone want a cup of tea or some thing. 


Sam: And team: No were fine thanks. 


Doctor: What do you do with the big printers? 


Simon: There for part of the company.


Simon: There for graphics. 


Simon: I will show you now. 


Katie: You know the sign writing that you `put on vans. 


Sam: Oh yes, I know. 


Sam: It for poster's and things. 


Katie: yes. 


Mother: Yes posters and flyers and all that type of thing. 


Sam: And like things for a festival. 


Katie: Yes. 


Mother: Yes. 


Sam: OK. 


Simon: No what It for is i got my catering trailer and so forth, which is going into my catalogue which is over there. 


Sam: yes. 


Simon: There are loads of sections and it is a bit hard to through with you. 


Simon: You can have a look at it yourself; this is what I have been doing. 


Sam: Hmm. 


Simon: This is what I have been doing, this is the formation of the company which has to go to the commissioner and the director for CIC Company, now what this basically does is show how I am going to register the company and my interest in the company and how I would do it. 


Simon: This is a description of company in which it intends to help.


Simon: Too Smooth's business directory its a CIC Community Interest Company Association representing residents living in the whole of the United Kingdom and those who are signed as a member to its online functions, this is achieved by governing its members who are signed in use of the Too Smooth Business Directory and form. Too Smooth Business Directory is hosted within the World Wide Web. 


Simon: I will show you it I got a business directory and I got my own LTD company section, what I am going to do is donate the business directory section to 6 directors. 


Doctor xx: So what your company can do is help people in the whole of the United Kingdom and those who are signed a member to it functions. 


Simon: Yes that is correct. 


Doctor: So who gave you the authority to do such a thing? 


Simon: Who gave me the authority? 


Simon: Who gave me the authority if I own my own building its up to me if I want to sponsor it, if I wanted to sponsor you some think I got the right to sponsor it if I own it its up to me. 


Simon: I own my own website I built the code behind my own website. 


Doctor xx: No sorry I am just asking you how you can delusion that you can represent the residents of the whole United Kingdom. 


Simon: What it does what you can do yes this is the form that you can have I am going to show you quickly now yes what you have to do is have to fill out this form here, now what I am doing is letting six other people help manage my company now normally you would have them six people defined in one area which would be just this area but because I got the internet and I am governing the internet I can have six separate directors one for this borough one for this estate one up in south then one there and that means that there all managers in different areas so that does make it so that I have a constitutions and defined what sections I want, because I am not governing just one building like the old community halls used to do I have done the whole of the United Kingdom. 


Simon: So now I got six people that are all directors that will all have access to a section of my business directory now what they have is they have the power to give the rest of the residents on the estates a login now they can all long in and it has a face book link and the rest and they can click on that to the Donor cause to be a Donor to any cause selected so one person say there is 33 boroughs in the surrounding areas I would have 6 of the boroughs that are company directors yes so this will be one my mum would hopefully be one I would be one for this estates and there would be another one for another area and another one for another area and they will all have logins.


Sam: So it is a way of expanding your business. 


Simon: No it's not a way of expanding my business what it does is expand a business in the community, not for myself. because what I do is give this to beneficial which is the commissioner of charity's for England and Wales, this is who I am writing this to now asking him or her and showing them this is my proposal to you this is what I built and this is how I want to help people and with this I will be one of the first people to govern the internet and I am going to sponsor my business directory to the people and that is how I move on. 


Doctor: And then what is the benefit of this business of the people. 


Simon: I will show you what they can do this is coming along and they can add a business card to a business card directory so that they can show other people their business new starting business and existing company profiles. 


Mother: Here let me show you the website. 


Simon: Why just let me just do what I am doing for a sec. 


Mother: Then you can show them the business directory. 


Simon: Look if you would like to take a read through it, but it is not some think that will take five minutes, it has taken a lot of work and a lifetime of work at that to be able to build it for the people exactly how was done, I am rewriting Glastonbury and others management system the same I am looking at the big people behind me and how they archived what they wanted to achieve I am achieving exactly the same goals but I am just doing it today in today's modern world year and that is it. 


Sam: You mentioned before that before all of this happened that you was getting on quite well with Goodie is that some correct Simon, how would you be if you did not go the hospital today, would you be prepared to meet with Goodie again. 


Simon: If I did not go to hospital. 


Simon: Well year I would be happy to meet Goodie again of course, but it depends under what grounds there is no reason for me to worry about meeting him over than the fact being that I am just a good person doing the correct things.


Katie: Is he not on leave at the moment. 


Woman: In the background: Yes.

Sam: Yes I understand Goodie is on leave at the moment. 


Mother: He is on leave. Mother: He has already agreed to meet Goodie again. 


Sam: OK 


Simon: "Referring to the doctor" If you would like to read a bit more sir, you just seem real interested and I love it when people are interested in my work yet. 


Sam: I am just going outside to see how the police are. Mother: If you actually show him the website 


Simon: He would probably understand a bit more. 


Simon: Have you seen the website before. 


Katie: No one would. 


Simon: OK I am going to show the website now. 


Katie: Basically you can hire out sound equipment. 


Doctor: So why have the police stopped him. 


Mother: and what he wants to do is community events, he has done a couple in 2013, like he has done Ponders End festival with the council he done, Lock to Lock. 


Simon: what I own at present is an LTD company which Is Too Smooth Ltd, which is my Hire of provisions company now what I want to do is keep Too Smooth Ltd as an umbrella company I want to be able to maintain my limited foundation under that and manage a charity in co-Hurst, if any thing it Is for the community, what they can do is advertise in the business directory its like 118 but It is a digital business directory. 


Doctor: So the charity is a business directory. 


Simon: Yes that is what it is. 


Simon: And what they can do is you can come along and advertise your business, what you would do is set fee and that money will go to a chatty bar at the top and It goes to the local community. 


Simon: This is another folder that I have built this is a charity that I have been building. 


Simon: And this is also what I have been building for Bliss a sponsored walk that I have been building for a company called Dem's working alongside Bliss. 


Simon: "Referring to another binder". 


Sam: Simon I just wanted to ask you a few more and I know its 100 questions and you got all these strange people In your living room, but if I could ask you a few more questions, do you ever hear voices when no one is around. 


Simon: No. 


Sam: And the police I know you got these ongoing court cases and I do not want you to talk about the specifics of them, but do you think the police have a kind of conspiracy going or some thing going on with the police: 


Simon: I will show you one or two things that are going on at the moment. 


Simon: These are the letters going on with Debbie I am going to go through a couple of them with you so you can see a bit of every thing that we have talked about. 


Simon: Take a look at this “I show letters of Debbie." 


Mother: Keep your voice down Simon. 


Simon: The National call centre is a million pound centre yet and Met cc time stamps can't go backwards. For other start what colour am I , Can every one answer me what colour am I mixed race would everyone agree that I am mixed race or light skin for a start year now I would like to show you one little snip lit, here this is a 999 call. 


Mother: Sh. 


Simon: This is a 999 call and this is what I have been accused of, caller states on the day there were about 20 people pulling into this estate, I was in this house on this date yet i could never have done it, I could never have done It, I have not even done a house party for nothing for years, caller looks like they're planning to an illegal rave, caller states they have brought in alcohol and carrying decks, caller states they are carrying box's. 


Katie: Who's that at the door? 


Mother: I am just doing it because he is talking about the court case. 


Katie: His not doing any thing wrong. 


Simon: Please stop for a Sec. 


Simon: Caller states he can see them bring boxes into the building and states there defiantly all there. 


Simon: Caller states they are all males and females and are all white people.


Katie: There trying to listen to you outside. 


Mother: There coming in and they can hear him. 


Simon: All white people. 


Mother: Your trying to hear what he is saying and talking about his accepting a court case.


Doctor xx: Yes that is bad. 


Simon: So that is impossible for me to have done as I am mixed race. 


Simon: So that is one bad quite think yes but let me go to some thing else that is even worse that is a bigger problem yet. 


Sam: I would Ameal your part of the team could Goodie come. 


Ameal: It could be the way Goodie could come here or you could come to them. 


Simon: Then what does this do this tarnishes my medical record, then when people what to see me looking after other people in life, it looks dead, Because right now I got the cleanest name in the world apart from the police darkening my name in on the website to which I have not because I ha have the transcripts I am going to prove that in a couple of weeks.


Sam: But Simon it won't all this is. 


Simon: but I am going to have a clean name again and I do not want my name on no mental health charts yet. 


Sam: But. 


Simon: It won't all this is. 


Sam: There is a difference between people carrying out an assessment to see if they have a Mental Health problem. 


Simon: Yes but this is an assessment right now. 


Sam: Yes this is an assessment.


Simon: But what we are talking about is as if I do have a problem and now you want me to go to meetings.


Sam: No but in order to have a proper understanding is whether or not, you got the illness. I need to see you a few times and for you to see a doctor. 


Simon: Do you understand what that would do to your career if someone were to do that to you right now saying that, would put you under if someone come along and done that to you and your living, right now her then that would tarnish the rest of your career possibly. 


Sam: Not necessary Simon because there is a difference between. 


Simon: I am working hard. 


Sam: I can see you have a really strong business face. What is there a difference between you being assessed and people cheeking that you are OK. 


Simon: But it is not going to be the same as every time you have already done this. Same: No all I am saying is that is a few, perhaps have a meeting with one of the doctors in Goodies team. 


Simon: Why would you want that from me? 


Sam: Because doctors have a pacific skill to do a proper further assessment. 


Simon: Well I feel that is what you done today and you know that you are intelligent and you know that you are going to leave me. 


Sam: Well but I think it. 


Simon: And you are going to know that I am healthy as any think. 


Sam: Well I just think that tit is just not in your want, it will be in a period of times over a period of time.


Simon: So you say I need another assessment then another one in a few months, what you're telling me is that is not going to tarnish the rest of my life.


Sam: No because it may not be. 


Simon: So I am not going to get my medical record and it going to say Simon should not look after 50 kids today because his slightly mentally ill. 


Doctor: Simon. 


Sam: Simon is not having a diagnoses which has some thought completely different no one was diagnosing you with any mental illness at this point there has been concerns raised so it is just a matter of people wanting to do a further assessment and this is part of it and what I think we would like to do after today is for you to see someone. 


Simon: I am going to take your advice for a little while. 


Simon: As long as you're not sectioning me and you are not a doctor. 


Doctor: Simon, Simon because of all the things like this you could get shot up again "Muttering" from the services if the team follow you and see you for a couple I do not know for how long. 


Sam: If you do not see people and they have just got these concerns the people will just worry about you. 


Simon: But there is no reason to worry about me. 


Sam: Well it is just because they haven't had the chance the opportunity to do a report and assessment. 


Simon: I got my court case coming up soon and I cannot wait to prove my innocents and then finish the rest of what I am doing and put every one right once justice is done I will be happier more than I am. 


Doctor: So this is it you are most likely most likely most likely accurately you will be discharged at the end of this if they cannot prove that you are mentally ill. 


Sam: Health services in the future they can have a look and they will receive a copy of the assessment OK, what I need to do is just have a quick chat. 


Katie: His never had any problems in his life. 


Simon: Yes I have never had any problems in my whole life and i am 35 years old.

Sam: That is fine. 


Katie: It is just how everyone going about it if you go about it the wrong way you're going to be defensive and that is what has happened. 


Sam: Yes I can understand that people coming into your room with some really negative issues from mental Health services. 


Katie: It is not just that.


Sam: OK. 


Katie: It is not just that this guy has gone mad. 


Katie: It was not necessary to bring all of the police today to be honest. 


Sam: I know well, I walked into this situation for the first time today. 


Katie: There dead, so you do not know any previous. 


Sam: Previous.


 Sam: What I would like to do is just have a quick word outside with the doctors just to quickly decide what we want to do and come in and let you know which will take a couple of minutes OK. 


Sam: OK 


Sam: Simon we are just going to pop outside with the doctors for a couple of minutes and then we will come back and let you know the outcome of the Mental Health assessment OK. 


Simon: You have left your bag here. 


Sam: I am coming back in I am not leaving it, but you can hang on to it, I am sure it will be safe here. 


Doctor: Have you been out on your motorbike.


Simon: No not for a little while now.

Mother: No he has not been using it. 


Simon: I have just been staying indoors and relaxing for a little while, but I have keep it as an asset to be able to sell when I need to make some thinking constructive with it. 


Marry: Simon my name is Mary i am one of the senior partions in the home treatment team 



Colin: I am Colin 


Simon: How are you both?


Marry: Both of us work in the home treatment team. 


Simon: It must be a hard team to work in some time. 


Mother: Can I ask a quick question. 


Marry: Yes. 


Mother: Err due to the conditions that he has been put under by the police he will not go out because he feels low the police are constantly on him and he's worried. 


Katie: Is worried that he will get put into prison. 


Mother: So he will not go out until all of this appeal is over with and every thing else and he starts getting his life back. 


Simon: I have actually been set up I never done any thing. 


Katie: Simon, Simon, Simon. 


Mother: His got an assessment tomorrow with ESA and his no going to go up there until it is there any thing the mental health team can do. 


Simon: Have you got the warrant. 


Mother: Yes. 


Mother: And can say can you write on that and give us a copy that It was not executed and that he allowed you entry. 


Sam: I suppose the best thing to say, well it is up to you, you let us in so I can suppose we can say that and then send it back to the court. 


Katie: Yes. 


Mother: Yes but can I keep a copy of it please.


Sam: Yes will give you a copy. 


Mother: Yes wonderful, thank you. 


Simon: Would use lot like a drink. 


Marry: No thanks. 


Gentlemen's voice: In answer to your question and I do not have a clear answer 


"Muttering" 


Mother: No it is not basically his on six conditions at the present moment until this goes to the appeal. 


Katie: It is not a curfew, but it is because he is not allowed to go to places. 


Mother: Like to go out down the motorway after 10:00 pm he is not allowed onto industrial estates and can't even stop at a petrol station `


Simon: I have been looking in her for over three years and I have not even been found guilty or arrested. 


Mother: His got an appointment tomorrow I have contacted them and said that it is going to need to be rearranged told them that he was getting an assessment today. 


Marry: Yes.


Mother: Hmm you suggested that I have contact with them. 


Marry: Hmm Hm. 


Mother: And basically they asked me to update them today as to what is going on err they're open till 8:00 pm tonight. 


Marry: Hmm. 


Mother: High bury and Islington.

Katie: High bury.

Marry: Islington.


Simon: I am barred from the whole of the central London. 


Mother: Err the building because it is classified. 


Katie: His not allowed in any form of industrial estate like you know were. Salisbury is and toys r us Great Cambridge Rd he can't go to the McDonald's after 10:00 pm or any think. 


Simon: I can not go MC Donald's or any think. "Muttering" 


Simon: If I go into any night club I need permission any night club if I walk into a house party and you got more 20 people in your house I can go to prison the problem is normal you have got private air and public air I got freedom of speech in this house this is my private air and that Is what I believe this is our human right and what crated our statues of liberty's as human beings, now what they have done because the buildings are in side there treated as people private homes and that Is their way of living so now what they have done is breach all my human rights and all the rules and regulations and say that private air and public air are the same and that is what they have do to give me this application. 


Simon: Now what the judge has written is she has write I am not allowed to have no private birthday party's in this house today if I give you an amp and you take an amp to your house if you have 20 people listening to music on that amp in your house then I can go to prison I full fit for your actions 


Carl: Does it say 20. 


Simon: Yes. 


Katie: Yes. 


Mother: Yes but that is what is written in the section 63. 


Simon: But they're not allowed to do that in a house in a house I allow as many people as I want like normally you are allowed as many people as you want in here. 


Simon: Section 63 is for outdoors unless tress pass has taken place, but they want to use it in to do me I am standing up for everybody. 


Mother: It’s absolutely wrong and there is an appeal, but the appeal taking 


Marry: If it is your own place you can do what you want. 


Katie: No he is not allowed under the. Marry: What is that a section 63. 


Katie: I do not know the sections I just know what the Asbo restrictions cover. 


Sam: Hmm Simon I will be showing you are pleased to hear that you are not going to be put under a section of the mental health Act today. Cheers in the room:- 


Sam: You are not going to the hospital what would in courage you to do is to meet up with goodies and see the doctor in the Goodies team because what I think is If we got some thinking on file to say that there has been an assessment no Mental Health illness was found so next time someone phones up we got that on our record because if you get some contact to say that there is concern about Metal Health we have a duty of care to check what is happening 


Simon: A duty of care. 


Sam: So having the assessment getting out of the way 


Simon: So now that you have said that this is exactly `the point that I wanted to raise her up stairs your team does have a duty of care of her, now these letters are the letters that she has been writing me, I was in a 13 year relationship and she was stalking me, following me around but I never paid her too much bother to me because I did not have all the court dates and orders on me so I was not in my house all the time. 


Simon: Eventually any way I broke up with my partner and this woman started writing me letters all of a sudden this shows how clearly drunk she was and her mental state of mind in the letters 


Simon: She is like dear Simon I thank you for you support through alcoholism Simon: So she is admitting that she is always drunk. 


Simon: I was a where that I knocked on your door and borrowed money approximate £7 around 8 times. 


Simon: So you can see that I am always giving her money. 


Simon: I am always giving her money. 


Katie: That is because she is asking for it. 


Simon: Yes she is knocking on the door. 


Simon: And then she is like I do not have the way or the means of stalking you. 


Simon: So she clearly understands that she is stalking me and I am saying to her please can you stop what you are doing to me, she keeps writing it when she is drunk, it is an intrusion of my life. 


Simon: Now because of the case I am spending 24 hours a day in my home, do you know what she does, sir she comes here and she get the tap in her flat the manufacture intended it to be built for a purpose and that is not in the way she uses it, what she is doing is sitting there at the tap and I mean she sleeps at the tap " Description of her using the tap" going bang, bang, bang what it was like is someone had turned the pressure up by the stop cock. 


Doctor: Can I stop you there please. 


Simon: What it is I can not even take my cloths off in my own home as she will stamp and follow me bang, bang, bang, bang on the floor all the way into the bath room.


Mother: He has so many witnesses I been trying to get the council to help with no luck. 


Sam: Have you raped I mean, surely the housing officers are aware that the. Mother: I have been I have been. Simon: the police will not do anything.


Mother: I have been trying to deal with it, I have gotten emails upon emails upon emails that I have sent begging the council to deal with lady upstairs. 

Mother: Even when I am here she follows me into the bathroom. 


Simon: There are loads of them here she writes me so many letter so many letters. 


Simon: Yes and none of my friends can take their clothes of in this house or nothing `because of what she has been doing. 


Mother: It feels like she is continuing on top of your banging. 


Simon: What she does every time she hers a computer key board, what she does is she will stand there and she will (Mr Simon Cordell makes a loud banging sound) 


Sam: And it sounds like there is no sound proofing here at all low. 


Mother: No there is not. 


Simon: I cannot even work in this house because of her I mean I have been sitting down in this house for the last year still just waiting for her to stop banning and this can cause my sleep pattern to mess up a bit from time to time still. 


Sam: No I am fine, I am fine. 


Mother: And I got emails upon emails asking the council to address it because it is not fair on him, he feels as if he has no privacy in `his own home. 


Simon: Look Simon, thank you I think I have sorted it and I believe you and would bend over not to make your an emissary of you life sorry I can not see leaving just the wedged head board. 


Katie: There are plenty of people who have been here she has done it to me. 


Simon: This is how drunk she is when she wrote this. 


Katie: You can hear her. 


Louise Brown: Do you live in this block too. 


Katie: No but I am always here I am, here a lot and I am also here a lot when mum is not here I mean a lot of things have happened. 


Louise Brown: yes. 


Katie: So it is not like he is making things up as it has been seen by a lot of other people and no one does any thing as it is a council place for him. 


Katie: I even told him that he should move away from here. 


Louise Brown: Hmm. 


Simon: But do you know what she means by the wedged head board yes like I said a Christmas last Christmas I brought her a box of chocolates yes and I gave every one in the block a present yes times where hard for me as this time because I had not been up to much because I had been on curfew for two years all ready at that stage yes in this house Simon so I brought t them their box's of chocolates then In a couple of months latter in February she started doing all this banging on the tap on purpose and stamping bang, bang, banging but just before that she knocked on my door one day and asked me to go up stairs into her flat and help move her bed out this was the first time I had been into her flat I have not been in that flat for years since she has lived there but I still went up their as a gentlemen I went up there and I went in to her house and the house did smell right it was clean but it did not just smell clean so I felt funny as I am one of them people that as if "She is lazy why is her house not clean" how could she invite me In to her house like that so I quickly moved the bed fast and UN-done it and got it out of the house and got out and got straight back to my own house yes and that is why she wrote that funny bit about the head board . 


Simon: You are being the best neighbour in the world Debbie and this is the sort of letters she keeps putting into my front door. 


Mother: Even the council `has turned around and said that she has a fashion-nation with my son, but there not doing nothing and it's driving him, he can not even go into the toilet and have a bath as she is on top of him banging continued. 


Louise Brown: Hmm OK. 


Mother: Even when I am sitting here and I go to the toilet and she does not even know that it is me and she does the same to me and It does make you feel and the council are really not doing nothing about it what so ever. 


Louise Brown: Hmm. 


Mother: He knows that she has got problems. 


Louise Brown: And this has been going on for how long a long time. 


Mother: A year. Louise Brown: Oh right. 


Mother: And I put a complaint in because dawn Alean is his council officer. 


Louise Brown: Yes. 


Mother: I was making phone calls and saying to dawn Alean, please try and address this you know please its going to far now. 


Louise Brown: Yes.


Mother: And she wouldn't come out she wouldn't deal with it and wanted Simon to come up and visit her and basically I put a complaint in and the they said that there going to put it over to the anti social team and they wouldn't do any thing then a Louise brown took up the case after months of not doing any think and I am writing emails upon emails and then they come out she did not take one note and he has video tapes recordings and every think and you can here it and you can here the taps were she was using the taps and they had the pressure up so high the noise that come into his flat was terrible the noise she was just turning it on and of on and of on and of. 


Mother: He could not even sleep propel. 


Louise Brown: How old is she Simon. 


Simon: She is four years old now. 


Mother: How old is Debbie. 


Simon: Oh she is about 12 years older than me I would say. 


Louise Brown: 12.


Katie: Oh what the dog.


Simon: Oh no the dog is four, four years of age. 


Louise Brown: Arr. 


"Muttering"45:14 till 45:34 


Katie: She might be older than that. 


Mother: And like I put a complaint in because the Anti Social Behaviour team was not dealing with it and they was not taking the issue seriously and that was put in October of last year and we have not heard a thing, so I keep asking them when are we going to get a response from the formal complaint that was put in because you are not addressing thing correctly. 


Louise Brown: And nothing. 


Mother: nothing she actually phoned because I think she made a mistake, because he phoned Louise, and it now I mean Debbie was going off constant banging and he could not work or any think and it is annoying to him so he phoned Louise up and he always gives out my number so she actually phoned me by mistake and I turned round and said to Louise I said I said She said is Simon Cordell there I said no who is it she said it Louise Brown. 


Louise Brown: I am Louise brown. 


Mother: Oh So you are Louise brown can you tell me why you have not responded to my formal complaint I sure you have and I know "Muttering" and I have not deleted them err, yet in another email you will have a response fast and directly but it is still going on now and it is now February and sill nothing.  


Marry: No response. 


Louise Brown: It can take up to four months latter. 


Mother: Yes I Know. 


Louise Brown: Any way. 


Mother: And I have even been up because he has knocked on her door a few times when she was bad and really banging the council has "Muttering" A bit so that you do not hear it so badly so bad when she is constantly banging. 


Mother: I mean, even the other day he had his entire bathroom ceiling flooded and it knocked his entire electric out and basically he had to call the Emergency.


Louise Brown: Yes the Emergency. 


Mother: And he went upstairs to say to her you have got a leak and it is all Flooding through my bathroom then and then the council come out and then she well it seems she has cleaned the mess up. 


Louise Brown: Hmm. 


Mother: And basically they have re-laid the whole of her pipes like they have re laid his heating because they were having issues with the heating systems so they re-laid the pipes over the wall.


Katie: You can see them on the walls over there. 


Louise Brown: Yes. 


Mother: And basically he turns round and they turned round, then they phoned me and they said has the ceiling dried out yet as they had to disconnect the whole light. 


Simon: My bathroom light is disconnected right now. 


Mother: And. 


Louise Brown: Yes. 


Mother: And then I contacted them back the next day and I said to them the ceiling is still to wet to actually re connect that back up it would be dangerous. 


Katie: So is there still no electric in the bathroom. 


Mother: And I said you are going to need to leave to your going to need to let it dry out before you come and reconnect it back up, then I got a phone call from them say now they believe the leak is coming from 117 that is the third floor up. 


Mother: Because it is privately leased their going to come down and speak to Simon today, so I said OK, no problem because they have then got to pay for he damage that was then done. Louise Brown:


Mother: Err so the people from 117 come down and they said we have got no leak we have had someone come in and check and there is no leak. 


Katie: Simon. 


Doctor: See you. 


END of Conversion of Audio Transcripts:


A copy of the footage is available at request.
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Official Statement of Mr Simon Cordell


The Events Leading Up to My Wrongful Detention of my Detainee:-

The events leading up to my wrongful detention of my detainee that have been governed under civil proceeding, do in fact relate to the following incidents:- On the 25th June 2013 the Metropolitan police attended my home address that being of 109 Burncroft avenue Enfield En3 at around midday, the reason for them members of the met police to attend, was about a criminal allegation, one offence of the nature of burglary, to which I Mr Simon Cordell did In fact dispute and proved my innocents at court.


On this occasion I was charged and then bail was denied I was then transferred to the world of scrubs her majesties pleasure HMP, the reason given for bail to be denied was because there was false and therefore wrongful criminal convections that had been maliciously fabricated on the police national computer containing the wrongful convections in my PNC , “to which I did disputed and then challenge and  this has now been proven to be incorrectly inputted on my Criminal record and therefore myself to be correct, proof of this statement is contained within this official document as exhibit sc1, this exhibit contains the proof of 8 false criminal convection not in the court official registries (1 of the guilty verdict off failing to surrender of which was the reason I was denied bail.) 


On the 28th June 2013 I did apply to the district judge to reconsider the application of bail to which he did choose to over turn in my favour. I was then granted bail with the following condition that the Prosecution’s opposed bail was:


• Possibility of committing further offences whilst on bail:


• Possibility of Failure to surrender


 Judge’s Decision Bail Granted with the Following Conditions: 


• Surety of £1000 from Ms Lorraine Cordell (To be surrendered to the nearest Police Station) – prior to release from Custody.


• Residence @ 109 Burncroft Road, Enfield, EN3 7JQ


• Not to enter the London Borough of Southwark


• Surrender Passport to nearest Police Station


• Report daily to Edmonton Police between 1400 – 1600do 

• Curfew 8pm - 6am (doorstep condition – the Defendant should show himself to any officer upon that person knocking on the front door.


I Mr Simon Cordell had to abide to the strict regime of bail conditions until the date of 00/00/2014, this was the date set for trial, but before the start of the trial I was found not guilty due to the judge accepting my evidence of a till recipe of proof of punchers of a garden gazebo too which was the basis of the prosecution's evidence regarding the allegations of burglary.


While I was awaiting the on goings of the case to proceed to trial to defend my rights of a non guilty plea, I felt I was being mistreated by the justice system as I knew I had not committed the offence I was being accused off and this lead me Mr Simon Cordell to pre arranging a meeting by way of telephone, this was accomplished at my own free will, so for myself to be able to attend the silver street Mental health department, to help my self document a true understanding of the facts that was present in my life of concern I exhibit proof of this contained and attached to this official document as sc2.


I also arranged an appointment with my Doctor who was named Dr Warren at number 1 nightingale Rd, Edmonton, this appointment was not arranged due to feeling Mentally unstable, but due to the duration of the time the court proceeding had occurred and the effect the Metropolitan Police wrongful claims of proceedings was therefore having on the ruining abilities of myself Mr Simon Cordell being a high statue director for my own company running objectives.


On the date of 00/00/00, I Mr S. Cordell was at my home addresses as noted above, with the following friends who are named 3 of 3 people not including myself Mr Simon Cordell. 


1:  


2. 


3. 


When to my unexpected attention I received a phone call on my personal mobile telephone. When I asked whom the caller was I received a name of a gentleman who claimed the name of Goody and the occupation of this gentleman is an amp Mental health worker, the nature of the reason given for the call was proclaimed to be about the appoint that was previously arranged months prior with my personal GP as dated above. I clearly remember when speaking to Goodies on the phone that of an appointment being pre arranged at my own home address, as also noted above in this document. 


On the agreed date that the appointment was made was 00/00/2015, the gentlemen whom I had previously had the telephone conversation with arrived at my home address with another team member who I know no to be called (Sandra) I invited them into my home, the flat was clean as I new I had been expecting guest and also because of the general fact I keep a strict house upkeep policy, and as for this policy I like to have nice essential utilities and personal accessories on this day my cupboards were full of food and also that of my fridge and freeze, this was checked by Sandra and goodie to my surprise. 


The meeting started to take place once I had asked every person to make them self’s feel at home, the meeting started to initialise and I found myself and goodies conversation started to lead towards what I had been up to prior to the visit, I explained that I was in the process of establishing my own company. 


Once the meeting had started, we all started to settle into conversation within the average time duration of 5 minutes, the ladies phone who’s name is Sandra started to ring she then asked every person, if she can quickly answer the call, as she answered her phone she walked into my front entrance corridor, myself and goodie continued to chat about positive things that I had been applying my time to, when Sandra walked back into the room after finishing her call, she asked if the meeting can be stopped, as she had to leave due to her telephone conversation. Goodie explained to myself that he was happy with my mental heath assessment and that he was going away on holiday for four weeks and that he would like to have a follow up meeting once he gets back from his work holiday leave, I explained I would be very happy to meet with himself again, as it was a pleasure to chat with himself.


At this stage in my life I had worked hard to achieve in a positive view and it had taken me many years to save and buy what I new to be needed to start the company I wanted to build I would have not been able to start without the help of my family.


I can clearly note that of the facts that by 2010 I had things in place and needed to start on my next step with building my website so I order my domain name http://toosmooth.co.uk on the 22/07/2010, my mother was going to try and help build the website as money was an issue and to build the type of website that was needed would have cost a lot of money.


The development of the Website took much longer than anticipated; this was due to the building process and also my mother's health.


The coding beside the website is of a large scale due to the 4 databases that was needed. 


By 2012 the website was coming along I order 2 other domains http://toosmoothentertainment.co.uk and http://toosmoothentertainment.com 22/05/2012 these were ordered, I had also started looking ahead to the summer of 2013 to start bridging out with contacts and doing some unpaid work in the local community so to get my company name known in the public, and help my local community.


 I had planned to order the company name just before the work started in 2013. 


The following day after of Goodie attending my private home, I was again at home working on my company I remember this date to be 00/00/2015 as for I was programming parts of my website and finding things reasonably hard to achieve, I noticed a knock on my front door and went to see who it was, when I noticed a large group of people, when asking whom them persons were I was told the name of élan, she stated that her occupation was from the mental heath department so  I opened up my front door and asked what they wanted to speak to me about in the safety of knowing all was being recorded on CCTV.  I showed some concern in regards to the team turning up to my address unannounced and that I felt that this was a breach of my privacy. I was un happy with the way I was spoken to by the Mental Heath team, on this occasion, especially with the understand of what had been portrayed to me and that being that since goodie had gone away on leave that élan and the other people standing at my front door had been made case handlers of myself for no reason I was quite shocked and concerned as goodie was surely happy when he had left prior and never said anything of the sort, it was then explained to me that they wanted to do another assessment on me once again I explained that I had just let goodie into my home less than 2 days, the team soon left.


once again with the concern of being assessed with out no true reason as I new that I had mostly been indoors and had travelled to the shops a few times with friends and family with no concern about my well being, After élan and team had arrived I called the mental health team so to find out why they had truly attended and to raise my concerns, while achieving this I used a dictator to record the minutes of the conversation I managed to speak to Ellen her self and explained to her that I was happy for the team to have a meeting with my se


lf if they wanted but please could they contact my self first or have a true reason under the mental heath act.


A few days latter I revived a phone call of my mother and she seemed quite concerned for my well being, on asking her what was wrong she explained that the early prevention team had called her mobile phone and told her that they were obtaining a warrant under a person of interest section 135 of the mental health act 1983, this was said to be for the reason that I would not allow them access into my home.


On the 00/00/2016 while at home with my mother and civil partner I received a knock on the front door, on opening the door their was a multitude of persons present when asking them who they were they expanded police officers and doctors awaiting to serve a warrant to enter my home under section 135 of the mental health act 1983 I explained to them that I was happy to allow the doctors and medical teams access once again so to be able to conclude their assessment but was not happy for members of the police to enter due to the sensitivity of my personal information as I still had ongoing complaints and cases that I was a subject towards, the police agreed to await out side. 


Before the meeting started I pressed play on my recording system so to be able to have a copy of the minutes of the meeting as I find professional best for all people’s interest.


The general outcome of the meeting was that the warrant had been obtained illegal due to my self having a recording of elen being invited for a meeting into my home of my own free will prior and that I had allowed goodie entry into my home two days before they arrived at my front door unannounced, with no truth in decrease or evidence of an un stable mental mentality of mine, between and on them dates. The warrant issued was and is for a person whom won’t allow access to mental health teams to which I clearly did do; Ellen makes a full confection of this on CD.


I allowed the meeting to go ahead in any case and was assessed as being mental stable with no issues of concern.


When listening to the transcripts of the minutes that took place that day under the grounds of the assessment, after being confirmed as well by the doctors, I was then asked if I was happy to be assessed every day or once a week, I was not happy with this as I feel I have worked hard to achieve my goals and this would have a negative impact on my time and ability as it clearly is right now, I did however say that I will talk with my partner about this and come to an agreement. After taking to my civil partner we decided that the mental health team had come to the right conclusion of me being well and that we were much more than capable of looking after our self and felt more commutable do this.


I soon received a letter asking myself to go to Edmonton green for another assessment as dated 29/02/2016, I called the centre and explained that me and my partners had made our decision and that was that we can cope alone and if we ever find our self’s insure of any think that we will contact the mental health team.


The care team called my mobile phone 14 August 2016.


In response to the allegations of Threats to kill 14/08/2016


On the day in question I was in my home address, all day my mother attended my home at around 3pm to collect my credit card as arranged leaving myself  with no other source of money as for this I had no reason to leave my home. I have a text on my mobile phone and computer to prove this from my mother.


I was then fortunate another to have some good friends visit with there new born baby to which on there visit good news was announced that I will be the god father to the new born baby, my visitors stayed at my home address till around 7pm after there departure I was left at home alone and started to listen to a music CD that was given to me by my guests I continued to listen to music until at around 8pm, up and till I notice a very large amount of uniformed police officers entering my communal hall way and started to implosively bang on my front door intimating my self in my own place of residence.


I clearly remember approaching my front door with large concern for my safety as for I have other on goings cases against the Metropolitan police that are in the process of the IPPC.


As I approached my home front door I had that of my mobile phone in my hand and called for assistance of members of my family who could be in support of me as they may be relevant as to a witness to any ongoing about to occur.


When asking the police the reason for there presents at my home address the reply back was that of the remark, that they just wanted to speak to my person, I did reply back to them that I was not happy to speak to them self’s as I new I had done nothing un-law and was therefore a victim.


I do remember asking the police to contact my solicitors as a first point of contact for any incident as the police have a full understanding when attended my home address that my home has been my place of residents for over 11 years and I have no issues with surrendering to police.


After about a 40 minute interview of compulsive and aggressive knocking by on duty police offices on my front door, I choose to explained to them members of active police that they were being recorded by my CCTV, This caused a different reaction and the woman office who was knocking on my front door choose to cause a criminal offence by way of causing criminal damage to my personal property other wise named as my CCTV equipment, she achieved this by staring straight into the camera and intentionally ripping out the cables in turn causing damage so that the crammers were no longer active.


As this happened while my mother attended with my uncle whom I had previously called and continued to recorded the ongoing on their mobile phones crammers.


Another police officer a male offered to repair the damage that had been caused by the female officer by asking myself to pass them a screwdriver out of my letter box I found this an unusual request.


On arrival of my mother and uncle attending I felt much more at ease and secure of my own safety and opened my front door knowing I had all the evidence I need on CD and mobile phones to prove my innocents and the damage cause to my property.


As for other video footage  I do dispute the allegations of the Quoted  fact off being taken out of cell number 3 for a  legal assessment by members of the MHA Mental Health Assessment Team as named AMHP worker Maggie fuller and 2 x Doctor’s of the names (---) and  (---)  whom  did attended my cell while I was being recorded by CCTV as true as I am sure they did walk up to my cell hatch and verbally said to my self that I was being sectioned under the mental health act without caring out the correct procedures to obtain such regulations.


While the AMHP workers was at my cell door while being contained at wood green police station I did notice one of the doctors to be an official person that I had a complaint against for attending my home address in February 2016 and have a CD of evidence of the full mental health team of the day which does prove illegal entry into my home by way of completing a section 135 illegally in turn by stating to a judge under oath that I would not give access to my place of fixed resentence and is clearly admitted to be a lie on the CD as I have the evidence.


I Mr S. Cordell did in fact find this to be un professional conduct as for I had been detained for 24 hours with no issues of concern for my safety or any other persons and was left in my cell while being a detainee with my full clothing inclusive of shoe lyses and belt and all other articles of personal clothing that in any case would be taken of a person acting with mental health issues of concern by the acting custody officer.


I also would like to make the correct notes regarding the statement of being seen by a police FME, as for this is not true to its statements as quoted in Mr Goodie official statement as dated the 25th August 2016 on page 2 chapter 1.


 I do not feel I was correctly pre assessed under the mental Heath act 1983 at wood green police station never was I interviewed or charged for any criminal offence, as the camera evidence being becalmed will clearly show and for this reason I also request a copy of the said official assessments doctors notes made on the day, 


I Know the truth to be on the 14th I was detained at my home address at around 9pm and booked into the police station I was then held for 23 hours until the official case handler came to my cell he asked me to contact my mother and ask for the video footage from my mother and uncles mobile phone and for my mother to attended the police station for an interview as in other occasion with the police I have needed an appropriate adult as I had learning difficulties such classed as reading and writing difficulties, I explained that I was willing to do the interview on my own as over the last 3 years of my life I have had much practice in reading and writing and have now improved on such needed skills, the police officer was not happy with my reply and re appeared a shot time latter with the Mental health team who never assessed me, in total I was detained for near on 30 hours taken to St Ann’s Hospital and then first assed 72 hours after arriving for the first time so I understand I was detained illegally for the average of 100 hours.


Since detainee there has been many issues of concern that are to be raised and them issues of concern do in fact, contained wrongful personal information on the RIO data base and St Ann’s computer systems inclusive of any other medical data in regards to doctor and client personal data and that information being not correct of it facts, so for any medical provisions to be able to use that information in a true positive method, as for that information can be proved to be fabricated and therefore false intelligence or classed as Intel.


Such fabricated medical intelligence was prepared by a Dr Rosemary Mill a St4 doctor in response for Dr Julia Cranitch, who states she has personal knowledge of Mr S. Cordell, Since the 22nd of august which is understood to be the start of her Job title for St Ann’s hospital, contained in a prepared doctors statement that was requested to be served in a paper format as legal required for a tribunal.


on the 25th 08 2016 a prepared copy of the doctors notes made from all nurses assessment notes and there own personal involvement with myself, should have been served towards my self so to be able to prepare a fair deface for tribunal this should have been achieved by mid-day and was not. When staff was asked it was said my acting solicitor will be able to show my self a copy even low a consent form had been completed and submitted into St Ann’s hospital.


I Mr Simon Cordell feel that was I not served in accordance of the legalisation frame work that represents the mental health act 1983, neither assessed at the correct opportunity falsifying my illegal detainee.


I Mr S. Cordell was in fact shown a copy of the doctor’s reports 20 minutes before the tribunal started by my acting solicitor due to a break down in communications and never had the opportunity to analyse any official documentation to in fact be able to stand a true legal defence.


As a matter of fact the tribunal did go in my favour and I feel a fair and equal decision was made by the boards official panel this decision was of the conclusion as quoted The section 2 Mental Health act 1983 was removed of my statue of liberty and I agreed to the doctors decision of staying in St Ann’s hospital as a formal patient, 


As the tribunal is held in St Ann’s hospital there is less than a 5 minute walk from the assessment wing to were I have been detained while being assessed and on arriving back to the ward after the panel turned the decision in my favour I had the first opportunity to assess the doctors notes used in the tribunal in regards to myself that had been pre drafted and not severed to my self in accordance of the duration of the time limit that legal jurisdiction apposes and felt the need to correct wrongful lintel and state the true claims such tribunals should be based upon.


I have contained evidence that is overwhelming to the fact of the matters that I do quote within this official document of complaint.


This has lead to my human rights 1998 being in breach such as the listed:-


 • Article 3: Freedom from torture and inhuman or degrading treatment what is the prohibition on torture and inhuman or degrading treatment or punishment, this is one of the most important provisions in the Human Rights Act, and clearly states the following:- 


Article 3 is like the right to life article 2, the prohibition in Article 3 requires an official and effective investigation to take place where there are credible allegations of serious ill-treatment by public officials to which Mr Simon Cordell claim and provide the supported evidence beyond reasonable doubt R V Bones, as provided within this official complaint. 


The most obvious obligation that I ob-claim my rights towards do in fact prevent State officials from torturing a person or subjecting them to inhuman or degrading treatment. 


This applies anywhere in the UK jurisdictions and this can include places outside the UK, as well as in UK prisons, hospitals, schools etc. 


Any person’s human rights may be affected within Article 3, whom is being contained within a Government policy that does in fact put a person in a situation where they face inhuman or degrading treatment to which I Mr Simon Cordell do feel I have been subject towards.


Article 3 does require that public authorities take all steps to prevent torture and ill-treatment. This requires laws in place to adequately protect vulnerable groups from ill-treatment and for public officials to act so to protect vulnerable people from harm inflicted on them by others. 


• Article 5: Right to liberty and security. 


• Article 7: No punishment without law. 


Hello Paige the report took me a bit more time than i first thought to finish. I am sorry if i have caused you any inconvenience. I attach a copy of the two hospital reports and also that of my reply to them reports, this does include a personal statement and a copy of the assessments transcripts that took place at my home address in February before the 14/08/2016 incident, if you have any advice towards amendments please tell me, i have not sent the documents  to any other person(s) other than your self and ask for your guidance.


Many thanks again 


Simon Cordell  





Reports/Report - Reply (1).doc
RESPONSE TO MENTAL HEALH REPORTS

Dated: 12/09/2016


Name: Mr Simon Cordell 


Home Address: 109 Burncroft Avenue Enfield, Middlesex EN3 7JQ

Email Address: Re_wired@ymail.com

Date of Birth: 26 Jan 1981


Hospital: St Ann’s Hospital, St Ann’s Road London N15 3TH MHA 


Status: Mr Cordell had been on a Section 2 of the Mental Health Act 1983 since the 15th August 2016 that was then changed at Tribunal on the 26/08/2016 to a voluntary patient as the Tribunal panel did not feel a section 2 was needed. As of the 27th August 2016 I was discharged to my home from St Ann’s Hospital and I am being treated as a voluntary home patient, to date of this letter.


Responsible Clinician: Dr Julia Cranitch 


Date admitted: 16th August 2016 is on the records and reports, but in the report of Dr Rosemary mills it clearly state on page number 5 Chapter 13 Progress on the Ward, that I was being detained from the 15th/8/2016.


On the 14/08/2016 the police attended my home address I was arrested around 20:00 hours and taken to Wood Green Police station for allegations that I had threaten someone, which is not true. 


In the time I was in police custardy I did not see an FME doctor.  I also did not see my solicitors who I had asked to see. 

On the 15/08/2016 two Mental Health doctors and an amp worker did come to my cell door and told me I was being sectioned under section 2 of the Mental Health act this was around 16:30 hours. I was upset at this due to knowing I had not been legally assessed as no person had come in or out of my cell to do such an assessment as can be proved by the police Cell’s CCTV, I was not even served any paper work other than my bail form and therefore held illegally after I was bailed. 


No official person would say what was going on throughout my detention and for what reasons they continued to hold me after being granted bail,


Throughout my whole stay all I wanted was to see my solicitor and be interviewed and then released as I had done nothing wrong. Just after this the police handed me a bail form at around 16:46 through my cell flap, I was bailed with no interviewed and I still did not still get to see my solicitor,


When given the bail form their was two doctor and a Mental health worker also standing out side the closed cell door, whom said to my self that I was being held under section 2 of the Mental health act.


 I said to the Doctor I know who you are I have you on CD from February coming into my home and I also have a complaint in against you and continued to state that I had done nothing wrong in my whole detention. I explained my rights and feelings and explained to them that they should not do this to me and every person out side the cell door walked away for a while, to come back five minutes latter and say to myself through the cell flap once again you are being sectioned. Which a copy of the audio cd minutes is contained at the bottom of this document

I did not have an assessment with a doctor for my Mental Health at the police station which can be proved by CCTV and know I was then being held illegally, in the police cell under a section 2 with out being served any official paper work to them doctors statements or being assessed.


On the 16/08/2016 an Amp worker visited me at the police station around 03:30 hours took me on his own and then said that I was then to be moved to St Ann’s hospital at around 04:00 hours, as he was going by what the two pervious doctors had reported. 


When I was transferred to St Ann’s Hospital I spoke to know one other than a single duty SHO with a nurse present.


I personally understand I had my first true assessment 72 hours later on the 17/08/2016 when I saw some doctors, my mother and uncle was also present at this meeting.


In response to an Inpatient psychiatric report, that was for a mental health assessment, inclusive of a related Tribunal, that was compiled on the 26/08/16 for Dr. Julia Cranitch. 


1. Preamble:


1.1 - 1.2 of Dr Rosemary Mills Report:


Dr Rosemary Mills a ST4 Doctor started to prepare her report for a Dr Julia Cranitch seven days after Mr S. Cordell was admitted to St Ann’s hospital, in regards to a Mental Health Tribunal as noted in chapter 1.2 on the date of the 22nd of August 2016. 


If you then turn to the last page chapter 27 the date of completion was the 24th August 2016, and once again turn back to the first page of the report and take note to the top of the headed letter and read the 25th August 2016 as to be able to tell the correct times, of Dr Rosemary Mills processing her report. 


Also on the 23/08/2016 my mother had made many calls to the ward to speak to a doctor to which none called back, so she travelled up to the hospital to speak to a doctor. When a doctor who is named Dr Rosemary Mills, effectually attended and spoke with my mother. 


When she came on to the ward she explained to mother, that it was her 1st day working on the ward and for St Ann’s Hospital and that she had just taken over from Dr Humphreys and apologised due to this for not knowing a great deal about Mr Simon Cordell, she continued to explain that she would help my mother as much as she could.

So I question the truth of the date and accuracy of Dr Rosemary Mills report as she had not been working for St Ann’s Hospital as dated the start of her report and had never talked to me?

On the date of the 23/08/206, Dr Rosemary Mills was with another doctor that my mother had seen before. 


The 1st time I Mr Simon Cordell had a meeting with Dr Rosemary Mills was on the 24/08/2016. 


I Mr Simon Cordell was not served a copy of Dr Rosemary Mills report in the legal time limit required, so to be able to legally prepare myself for my tribunal, as I had previously requested.


I requested this information so to have been able to question the true facts of the statements of evidence, that are now contained within the context of Dr Rosemary Mills Inpatient Psychiatric Report and Goodies Adama Social circumstances report. I was only given the report a little while before my tribunal was due to start so did not have time to read it before the tribunal started I did say this to the tribunal panel.


I would also like to draw reference to amending Dr Rosemary Mills report and Goodies Adama report:


This is in high light towards my own personal records that are being held upon RIO system and any other form of electronic and paper format that any medical teams may use, so for them official people to be able to compile their reports, as referred to as any reports that may relate to the Doctor and clients personal & conferential information otherwise known as intelligence. 


Dr Rosemary Mills clearly states in the short time of the two brief meetings held at St Ann’s hospital between herself and I that she used such personal information gained and studied from them meetings, this was also inclusive of information contained in or on RIO and any other sources that she may have used, that do relate towards myself so that she and he could conclude their reports, such information is largely incorrect to is evidence and I therefore request that information to be rectified as to being amended. Under the data protection act 1998 all information held about a person has to be 100% correct this is not the case in my records and so far I only have limited information that was put in the report for the tribunal.


2. History of Presenting Circumstances 2.1 - 2.2 of Dr Rosemary Mills report:


Dr Rosemary Mills report has been concluded in receipt for Dr Julia Cranitch. 


I question the statement of facts that the Intel contained in the report regarding past history, not to be conclusive, as towards not being true to their facts. 


On the 14/8/2016 I Mr Simon Cordell was arrested by police at my home address at around 20:00 hours and taken to Wood Green Police station, It was not the 15/08/2016 as stated in Dr Rosemary Mills report. 


The reason for my arrest was allegations I had made threats to harm my neighbour, these are fake allegations and when I return to the police station for bail this will be proved as the police are already aware my home is covered by CCTV and this will prove I never left my home on this day so could not have made any threats to harm my neighbour.


In Goodies Report it is clamed that it was my mother who put the report into the police about these allegations; this is also not correct my mother never contracted the police and reported anything about me. It was me that called my mother at 18:41 and told her the police was at my home trying to get in, she rushed down to my home with my uncle where there was around 15 police officer at this point and they stated recording what was going on, as I told my mother through the door the police had ripped the wires out of my CCTV system to the front of my home. 


I Mr Simon Cordell have yet to be interviewed, so to be able to find out who stated such false allegations about my mother and myself I am yet to find out, but I do NOT believe it to be my mother. 


My mother was also asked if she had called the police at the Tribunal by the panel and she did not know what they was talking about and replied no she had not called the police. She has now had time to read the report and is very upset towards a lot of things that have been said and are contained in the report.


There is also the issue of concern in chapter 2.1 - 2.2 of Rosemary Mills report in regards to the wrongful truth in the statement being used relating to a police FME seeing myself, while I was being detained at the Wood Green Police Station, this is not true I never saw an FME doctor while at Wood green Police Station the cell camera evidence will clearly prove this once served by Wood green Police station, There has been a request put in for this information to the police, inclusive of all other notes legally made while being detained in cell number 3 and if granted which I could not understand why it would not be, this will prove what I have said.


Chapter 2.2 of Dr Rosemary Mills Report:


States that I was assessed by the Mental Health Teams AMP worker and Doctors at Wood Green Police Station, this is not true, I know to be assessed I would have needed to be spoken to by the doctors and AMP worker this was never done, I was never was taken out of the police cell and spoken to by two doctors or even asked if I would speak to the doctors or AMP worker. 


I had been in detention for over 20 hours in a police cell waiting for my solicitor so I could have my interview. I never saw my solicitor in all the time I was held I only spoke to them once on the phone, and after over 20 hours two doctors and an AMP worker came to my cell door and told me throw the cell flap that I was being sectioned under the Mental Health act under section 2, I was never served any official paperwork to say I was being sectioned under the Mental Health act.


          Chapter 2.2 of Dr Rosemary Mills Report:


The assessing doctors felt that Mr S. Cordell presented features suggestive of Mental illness, in particular paranoid precautionary some ideas about the police and his mother. 


This is far from the true facts of events that took place on this date, I was left in my cell sleeping on camera with no problems of concern thought the whole of my detention, and this was while being recorded on police cell number 3 by camera, at the Wood Green Police Station. 


I did also requested food to eat at three different times and the food was served with additional drinks. I asked for a blanket as I was cold and I was also left with my shoe laces and belt on. I even remember I had to ask for toilet roll to which that was then given to myself, in my whole stay I never caused any concerns in regards to my Mental stability.


2.2 Dr Rosemary Mills Report: 


There is the matter of the wrongful information that is contained in the collateral history of Mr S. Cordell records and those claims are more fictional as to their statements in weight in any sense.


2.2 Dr Rosemary Mills Report:


Dr Rosemary Mills is wrong with her information as towards the truth of events at no point of time have I ever stated to anyone that I believe the Television is talking about me, I have been asked this a few times and also in the 72 hour assessment at St Ann’s hospital, my reply was “at no point of time do I believe the TV talks to myself or the radio and neither do I hear voices.” I have no symptoms of the kind they mention or asked me.


2.2 of the report also states:


I have paranoid beliefs about my mother. 


This statement could not be any further from the truth as throughout my whole life I have been raised with high standards of good statue and have a very close mother to son relationship, My mother and myself have always been close along with the rest of my family, we are always there for each other as a family should be, even at the age of 35 as I am on today’s date, as of headed at the top of this letter. 


To my understanding my mother and I are both in disbelief of the blunt fabricated statements contained in the reports, that we do not trust one and other and the prospect of there being any truth in such unjustifiable personal Intel, making claims of my own self being and claims of my mother's statements proclaimed to be the evidence contained and supported by the reports.


In Goodies first statement of his report that is regarding, Social Circumstances that was for the Mental Health Act Tribunal that is dated 25th August 2016, I ask any reader to please take note on page 2 and of the 1st paragraph of that report, under the heading of circumstances leading to admission, it clearly states that I Mr Cordell was arrested at my home address after my mother raised concerns about my Mental state- I know this not to be true as does she. the report goes on to say he was allegedly verbally threatening to his neighbours and (?) neighbours children and continues to state, Simon’s mother then called the police who arrested him, I have talked with my mother and asked her if she made up such statements or if she has even spoken to the police on the date of the 14/08/2016 and her reply was and still is no and I trust her. 


As for the threats to kill and harm children this is not true at all. I did not leave my home address all day and would not harm or threaten a child, it is just not who I am. It continues to make wrongful claims such as I was seen by a police FME, which is not true at all. 


There is a clear issue’s with misinformed intelligence, as to the claims of myself being verbal aggressive towards members of my neighbours, as the claims are not true, I have proof of a freedom of information request of myself, asking my local council if there was ever any issues relating to noise or any other complaints, in regards to my residence at, 109 Burncroft avenue for reference of the past 10 years that I have lived there and received the reply of no there has been no complaints so I exhibit proof of this as SC5, neither have I had any person knock at my front door with a negative view. 


I once again question the accuracy of the intelligence report that does state:


That I use laughing gas recreationally, I Mr .Simon Cordell raises an issue with the date of such information, as for fact around the years of 2013 to 2014, I did experiment with some legal high’s and never touched them since, neither have I thought about them. 


As for the statements of myself having ideas, about the police and being paranoid towards them, I would like to make note of my true feelings, I do not feel paranoid about police officers, I just feel an injustice has been served upon myself, this has been achieved in relations towards pervious cases, I have now proven my innocents towards. 


I also still have one up and coming court appeal, that I await, so to be able to prove my innocents towards, I was not found guilty under the applicant's case at the magistrates court and have the court transcripts as evidence of this and the truth being, of many other facts that are yet still to be presented at court and because of this I have recently been preparing my defence for this appeal, so I may talk about this a bit at present, as this case is within the next up and coming four weeks. I do not feel that this is abnormal for any person to feel the way I do, especially about their freedom being taken away, when they are clearly in the right. 


My mother has also confirmed in the meeting with the doctors that when I talk about the police it is not paranoid it is the truth. There is a long history with myself and the police they do not leave me a lone, this has been going on for over 20 years, yes I agree some of it was justify by my actions at the time, but most was not justify. I am under no delusion that the police have a job to do, but I also know how I have been treated by the police and that is fact. In the report it is written I am paranoid but have the doctors ever asked me what I have gone through with the police to find out if it is paranoid or fact? I have not been asked once by any doctor.   


3. Mental State Examination on Admission:


Reference to Chapter 3.1:


In general I can agree with a vast amount of the information that was drafted and served, I am however concerned about the issues of:- 


1. Being classed as dishevelled, as for a general appearance, I do obtain my dress code so to be of the nature of clean and well dressed person, but due to being arrested at my home address, with out no prior warning, I was wearing casual everyday indoor clothing and please explain to me what does having 4 teeth missing has to do with anything I was in an accident and lost my upper two front teeth I had a bridge fitted so they had to file down my teeth beside the 2 front ones, the bridge came out and I lost it, Does this mean I have Mental Health issues?


2. I do admit I have become irritable, but this was as I knew I had not been legally assessed and I had been detained in a police station, from the date of the 14th of august 2016, this was also with no-interview or charge taking place while being detained. I was of no problem to any person, this does include my self.


3. Speech I Mr Simon Cordell would be the first person to admit that I do speak fast, If asked why I speak fast I would explain as a child I was classed as being tongue tied having a malformation restricting the movement of the tongue, this had an effect on my speech as a child I was under north Middlesex hospital they did not do the operation and was placed under speech therapy throughout school, I have always had to speak fast to get my words out so people could understand me this is who I am and the way I learned to deal with being tongue tied and the majority of people that I do meet tend to get along with myself and do not have an issue with it and other people do understand me, as did the nurses and patients who were at St Ann’s Hospital during my stay, as noted in their reports, the assessments do state that I am a very polite person, I believe this to be as for my parents upbringing and life’s toils, as one may say throughout a person's life.


4. I am usually in a good mood as I still do re-quote and may be found by some persons as being slightly elevated, but this is part of my personality and constitutes to a positive impact, rather than a negative impact. 


5. When I denied not having thought about harming myself or others inclusive of having any perceptions or hallucinations this was and still is true.


6. I do listen and take advice from medical professionals and judge what is best for me, this must also be said to be inclusive of other close friends and persons and together we do not come to the wrong conclusions, together we clearly do not believe I suffer with any Mental illness as the reports claim I may.


3.2 Dr Rosemary Mills Report:


I agree that I have been setting up a company and this has taken me some time to complete due to raising money that is needed, while studying and getting the help or support to achieve my goals. This may be classed by some people, to be acting in a manner that is slightly grandiose, but I believe every person should set their goals high and achieve them set goals, to which I intend to one day complete. 


3.2 Dr Rosemary Mills Report:


I do not agree with the DR Rosemary Mills statement, as when describing my company the truth seems to be slightly in tangled, as I do not recall saying that I intended on managing part of the Mental Health cares facilities, I do in fact clearly remember explaining that I intend for my company to be able to support people as deprived as some of the NHS and Mental Health teams patients, that they have to manage on a day to day basis and that I would in Co Host like for my company to have a steady upkeep of its regime as the NHS does. 


As for me stating that I intended to buy speakers for 50,000 pounds, I did not state this and this statement is therefore not true, what I did explain was that when introduced to a young gentleman a few years back, whom had half of his arm decapitated, whom did visit me on more than one occasion; we both seemed to have very similar ambitions, both towards the love of music and good sound systems not to forget good people. 


One day my friend, explained that he had a sound system and asked me to visit him at his home address, as he explained where he lived I noticed the distance of his travels, for whenever he had to visit me. 


I found myself at this young gentlemen’s, tower blocks, he lived on the 18th floor. On being asked to follow my friend into his bedroom I see the problem he was having with space; this was due to the size of his speakers and his disabilities. 


He explained that he had the same dreams as I do this was before he had been in an accident. We both talked and what was explained for a while and took the understanding together that he needed the space in his room, so that he could be able to sort his life out. I worked a price out with him and paid him the price of each speaker. 


When they were new there price was £50,000 pounds each and they are now much cheaper, to buy.


We are both still very good friends to date, I still see him he still has the same dreams and knows when I sort everything out with my company he can be part of it.


4. Physical Examination on Admission:


I agree with this section of the report.

5. Psychiatric History 


Regarding Dr Rosemary Mills Report:


I am not happy with the Dr Rosemary Mills report due to the reasons being: Myself Mr Simon Cordell’s and family representatives, inclusive of civil partner and close net friends, whom do support me and disagree with the negative statements used in the medical reports. We all therefore agree together, that a wide amount of information contained in RIO’S data base is widely inaccurate, such wrongful intelligence is amongst the statement that does quote; that I Mr Simon Cordell have previously been diagnosed as to be suffering from nonorganic psychosis f29, as dated with reference towards 2015, as for fact, any person who is truly suffering from Schizophrenia and Delusion F20-F29 Schizophrenia, schizotypal and delusional, and other non-mood psychotic disorders, do in fact suffer with different symptoms to what I have clearly shown, while being closely monitored by health professionals, in St Ann’s Care centre by their teams.


5.2 Dr Rosemary Mills Report:


Relating to a diagnosis of an Adjustment Disorder F35.2 in 2014, I Mr Simon Cordell also question, this.


· On the 25/06/2013 the police came to my home they arrested me for burglary which I knew I did not do. 


· The police charged me, why I do not know. I was remanded to prison due to incorrect records that are contained on my PNC, which I can prove to be wrong, this is getting addressed. 


· My mother and myself had to appeal the decision made by the judge whom had remanded myself to prison at the crown court, which I was then granted bail under 6 conditions. 


1. Surety £1000 from Ms Lorraine Cordell, this is (To be surrendered to the nearest Police Station) – prior to release from Custody.


2. Residence @ 109 Burncroft Road, Enfield, EN3 7JQ.


3. Not to enter the London Borough of Southwark.


4. Surrender Passport to nearest Police Station.


5. Report daily to Edmonton Police between 1400 – 1600 hours.


6. Curfew 8pm - 6am (doorstep condition – the Defendant should show himself too any officer upon requests.)


· Due to how much the police had kept tarnishing my life when I had clearly not done anything wrong, this caused stress in my long time relationship till we had to depart from one and other, as she could not take know more with the police harassment.


· The case took over a year to deal with as the CPS would not gave the discloser that my solicitors was asking for and the judge ordered them to give.


· After a year and on the day the trial was due to start the Judge discharged the changes and found me not guilty in July 2014 this was before the trial started. 


· In this time my brother had a life changing accident.


· My Nan was diagnosed terminal and passed away 30/08/2014


· A close friend of the family passed away in Dec 2013


· A close friend of the family passed away May 2014


· A close friend of the family was diagnosed terminal and passed away on the 29/08/2014 the day before my Nan.


Adjustment Disorder order means there is an event in your life one that you are not coping with. I admit that I had multiple things going on in my life but none that I was not coping with and I would not call this Adjustment Disorder. 


The facts are that the police knew that I could not have done what they were saying is, the errors on the police PNC database caused me to go to prison, and I feel victim to the way in which I was being treated by the courts, because of what was being told to the judge by the police and CPS, this is also  inclusive of the period of time leading to how long the case was taking due to myself not getting discloser from the police after the judge ordered it, we did not get disclosed until the trial date,

The reason why the prosecution would not give discloser was it because they knew that by giving me it they would have got the case dismissed much earlier and this is what did happen in the end, for reasons such as the information I and my family had obtained. 


I could not do anything with my company and lost loads of contracts due to the bail conditions that I was under knowing and I knew that I had done nothing wrong so to be put under these conditions, 

I lost my long time partner due to this due to the wrongful facts that the police claimed. 


Relating to a diagnosis of an Adjustment Disorder F35.2 in 2014, I Mr Simon Cordell also question the truth of this statement and understand it not to be true, as to the events that took place on the date did not relate to such a diagnosis.


I am again very concerned and unhappy with the following information being in breach of my rights that on the 11th /3/2014, it has been said that I Mr Simon Cordell was assessed by the DR Jarvis of the Enfield Triage Team this is said to be after a referral by my GP and while in that meeting I strongly disagree with the following:-


1. I was not suffering from any symptoms, anxiety for nine months as stated due to being Mentally ill, as for the truth being that I was feeling that the duration of time, leading towards the on goings of the court case, up and till the conclusion of the ongoing, was having an effect on my way of life, until I was found not guilty.


2. My Doctor did not refer me to Dr Jarvis, as to in reality, I personally arranged the meeting and went there of my own free will and told my doctor what I had planed to do.

3. I clearly was not suffering from a diagnosis of an Adjustment order, due to being correct and not been found guilty in regards to the issues I was having at the time.


5.3 Dr Rosemary Mills Report:


On the 19/11/2016, it is said that I was referring to the home treatment team; this was due to concerns, that I Mr Simon Cordell had become paranoid about my mother. I question the following:-


I question who referred me to the home treatment team and the pacific’s too the reason why?


I question who stated that I had become paranoid about my mother as me and my mother have always been very close. I have spoken with, my mother and she has explained to myself that she was at her home address when she received a phone call from the Mental Health team staying that the police were at my flat, this call was made while I did not know.

My mother told the Mental Health team that she did not know why the police was at my home. She told the Mental Health team that the police keep going to my home for no reason.


The Mental Health team spoke to the police but kept my mother on hold on the phone and she could hear what was being said. 

The Mental Health team asked the police why they were at my home. 

And the police replied that they have been called to my flat, the Mental Health team asked by whom, which the police did not seem to know as they gave the Mental Health team 3 door numbers which do not even belong to my block. The police stated to the Mental Health team since they got there I had started shouting. 

The Mental Health team asked the police to leave my flat, the phone call cut of at this point with the Mental Health team and my mother so she does not know if anything else what was said.

I was not upset and was watching some TV before the police came to my home again for no reason I had not done anything wrong. I do not always open the door to police, due to how they are with me and some times shout through my door to them. Until one of my family, can get to my address so they can see what is going on.


When the Mental Health did try to talk to me this night I was upset due to what the police was doing they kept coming to my home for no reason I did not feel like speaking with anyone I just wanted to go back to watching some TV and having a rest and for the police to leave me alone, 

I was not shouting and distressed so do not believe the police got a call from anyone on this day to be at my home.

The Mental Health team called back my mother and told her they would leave me alone that night and come see me again in a few days to see how I was feeling the Mental Health team did not say anything to my mother about it being unsafe to see me or feeling unsafe.

5.4 Dr Rosemary Mills Report:


25/11/2014 I do not dispute, the facts being that on the date in question, that I was calm and happy and my behaviour pattern, was one of a person whom is of good mind, body and sole. 

5.5 Dr Rosemary Mills Report:


08/12/2015 I challenge the statements contained in the context of such report:


I do not feel on the 08/12/2015 I presented myself as unwell, I feel it is only human for any person to have a bad day.

As you can see above I have a great deal of problems due to the police and I do not feel that this makes me paranoid or delusional. Some people may find it hard to believe that I have so many problems with the police but I do it is the truth and my family and friends can also confirm this as well as many other people. I now feel I am being pushed in to not talking about the truth and what the police have done to me. Due to people stating and taking it as I am Mentality ill, I should not feel this way I should be able to talk about what is going on in my life as it is the truth. I have never been a danger to my self or towards any other person.

Rapid speech I do find that I tend to speak fast and this is the way I have always been, it does not have a negative effect in regards to my family and friends and peers or relating to any business partner & clients I meet; I however do take note to the comment and will think about and try to speak slower from now on. But with this still in mind as said above I am still tongue tied and this is how I learned to speak I feel I should not have to change this due to people thinking I have a Mental Health illness, all it should take is for someone to ask me why I speaking so fast then I could explain. But people have not done this they have just said that I have a Mental Health problem due to this. 

Thought disorder: I do not understand, why this has been noted down, as I do manage to maintain a positive form of thinking and my thoughts are constructive thoughts that are not over calculated, or overwhelming to their facts.


I spoke mostly about misdiagnosis and mistreatment by police, as I have explained before, I have had years of on goings with the police, I know for sure that I can prove my statements, as from a young age my cases have been mostly NFA’s regarding the police. I am in the process of an Appeal Court Case at the moment and that date is very near, I do not feel paranoid about the truth and I feel that I am looking forward to proving my innocents at court.


Paranoid persecutory delusions regarding conspiracies to damage my reputation and to kill me that have been organised by a global agency called Storm.


It seems there is a lot of information that has not been taken down correctly and then inputted on my Mental Health records and this is incorrect some people might say my Mental health records information is entangled, as for it is misleading to the true facts and the true understanding that should have been taken is yes, I do have issues with the police and as said before these issues are real. As also said I have an upcoming Appeal in Sep 2016. Where the information that has been given directly from the police CAD system and them Cads I have been given seem to be misleading to the true facts due to the time stamps and other inaccurate information, which should never be able to happen in any database system. The Police CAD system is a software database, when people call the police via 999 or 101 there call goes to the police control centre, a member of the control centre takes the call and inputs the data into there CAD system and it is then time stamped so if the person needs a police office to there home there system can do this ETC. This police system is called Storm in Scotland and met CC in London which is our Emergency 999 call centres, I attach a copy of the on goings at court and any reader can make their own assumption, as contained in Regards towards opinion & Recommendations Chapter 17 pages 7 of this Report. 

I also dispute the fact that I have ever said or referred to subliminal messages through my TV or any other way.


I have been asked this by the Mental Health team on a number of occasions and by the doctors and I explain to them the same thing every time. My TV including anything else, such as a radio has never spoken to me before.  


My TV is something I watch to relax maybe I will watch a film or a program to cut of from work things I am doing for my company or before I go to sleep, so I dispute that I Mr Simon Cordell, referred to subliminal messages through my TV: I once again question the stability and accuracy of this statement, as for fact I did not quote this neither do I suffer from any dilutions or psychoses.


Mr Cordell is said to have believed that upstairs neighbour was stalking him, the neighbour has since moved and Mr Cordell felt she was still harassing him and had CCTV of this. 

I have not said that my ex neighbour Debbie whom once lived above me is still stalking me as I have not seen her since she moved.


I also believe what the Mental Health has on there system about this is incorrect. 

My ex neighbours name was Debbie and yes I did have some problems with her. When Debbie moved in I got along and looked after her for around 5 years, at this point of time in my life I was still in a long relationship with my Ex Partner and Debbie use to come to our front door and ask to borrow money from us, which if we could help we would and did as I am that sort of person and so was my Ex partner, like if I saw her trying to carry shopping up to her flat I would help her curry it to the door of her flat as I think this is the right thing to do but I never went into her flat.


After me and my partner ended in July 2013 Debbie started to come down to my flat more and more and trying to bring me drinks and also still asking for money I never let Debbie inside my flat. I would not take the drinks of her, for one thing, I don’t drink and for a next reason I knew Debbie had a problem with drink so tried to say to her stop buying it and to stop drinking it. 

Debbie started to send me letters and started banging on the floor in every room any were I went in my flat she was above me, our flats do not have any sound proofing so you can hear most things.

The banging got worse and worse and she started banging on the tapes and pipes also I could not sleep I could not even go to the toilet without Debbie being above me.

I asked my mother if she could call Enfield Council as it was getting too much, which my mother did and also sent emails to them, I even called them myself. Nothing was being done by the council I told them I had CCTV of what was going on but they never asked to see it, in the one and only meeting I had with them they did not even ask to see all the evidence I have, I did offer more then once in the meeting to show them, the lady did not even write anything down.


 I said to her that Debbie even attacked me outside the flat all of this was told to the council.

Debbie was then moved out and I have not seen her since she moved. 


I do state that I have many recordings of such past activates of me being victim to 113 Debbie and 117 Markandu’s actions.


I attach a copy of transcripts relating to a video that I acclaim in relation to the Mathiyalagan Markandu, family as dated 00/00/2016 who live at 117 Burncroft Avenue, in response to the allegations of threats to kill which I now have to attend the police station for bail on the 10/10/2016.

This is a copy of the transcripts of the video footage of when I went up stairs to 117 on the top floor from my own flat, due to my members of my neighbours banging on the walls and floors to intentionally make my self victim to their actions, at around 19:42:43‎ on the 05th ‎September ‎2016, ‏‎20:42:43 a few days after leaving the hospital.

The Start of transcripts when Knocking on door of 117 Burncroft avenue Enfield En3 7jq

Knocking on the door: 0:35 

Woman: Who is that? 0:37 

Simon: Its Simon let me speak to your husband. 0:38 

Woman: Sorry. 0:41 

Simon: Its Simon let me speak to your husband.0:42 

Woman: My husband is not home. 0:44 

Simon: See the over day when I spoke to you yes. 0:47 

Simon: are you listening to me, can you here me.0:51

 

Simon: see the over day when I spoke to you yes 0:55 

Woman: What did you say? 0:59 

Simon: I was just talking to you yes. 1:00 

Woman: see the over day when I spoke to you yes. 1:01 

Woman: Sorry.1:03 

Simon: See the over day when I spoke to you. 1:05 

Woman: yes. 1:06 

Simon: You said that on the 14th August 2016. 1:08 

Woman: Sorry. 1:10 

Simon: On the 14th August 2016. 1:11 

Woman: Sorry. 1:14 

Simon: Can I open your letter box and talk to you yes. 1:15 

Woman: Yes. 1:17 

Simon: Yes ok.1:18 

Woman: Sorry. 

Simon: On the 14th August 2016. 1:20 

Woman: Yes. 1:18 

Simon: You said that you never called the police yes.

Woman: Yes, yes.

Woman: Yes, yes I ring police Saturday Saturday Sunday I am lonely I am not living here I called the phone calls not here Sunday night I just come here at 9 o'clock.

Simon: You did that on the 14th August 2016.

Woman: Yes some one told you, you called the called the police station I do not no.

Simon: Yes the police said to me yes that on the 14th August 2016.

Woman: I am not Saturday Saturday morning I called I called my friends house Sunday night come in, morning Sunday or Saturday I was not here.

Simon: So you wasn't here I believe you I believe you if you tell me this I believe you yes.

Woman: Yes.

Simon: If you tell me that I believe you what else can I say yes.

Woman: Yes.

Simon: But on the 14th August 2016 I no I never left this building.

Woman: Yes.

Simon: And I never looked up at no window and threatened you or your children.

Woman: Yes, yes I am not here truth.

Simon: Because you are the only one with a child in this block and I would be I would not threaten child and wore I might say I might have a argument a dispute with your.

Woman: why are you please why are you please why you argument for I did not call the police.

Simon: I am not arguing with you I am not arguing with you.

Woman: I am after council I want to move the house I push council that is why, I do not like you.

Simon: Yes you pushed to get a new flat of the council your two bedrooms so you can look after your kids.

Woman: Yes.

Simon: which is of course I have been telling your husband to do that for a long time to get his two beds to right a letter and I would give him some letters as well but on the 14th you agree I never left this building and never threatened you.

Woman: Yes.

Simon: yes that is perfect that all I needed.

Woman: I am not here Saturday and Sunday I am not here. 

Simon: you were not even here you were not even here.

Woman: yes, yes, yes.

Simon: ok that is perfect all right thank you.

END of Conversion of Mobile Phone Video Transcripts:


A copy of the video footage is available at request.

My personal CCTV that I have installed is for my own safety, it is not there to invading other peoples personal life’s or privacies, it is installed for my personal use and it fixture is mounted and contained within the internal hallway and is not a breach of the Data Protection Act 1998 “DPA”.


5.6 Dr Rosemary Mills Report:


19/01/2016 I challenge the statements contained in the context of such report in regards to:


On the 19/01/2016 I was due to have a meeting with Goodie from the early Intervention team Goodie came to my flat with a lady I believe her name to be Diana. We all said hello to each other and seat down to talk. At this point Diana phone ring and she took the call and went into my hallway to speak. 


I and Goodie carried on speaking in my front room and a little while later the lady returned into the front room and said to Goodie sorry but they would have to leave. Goodie got up to leave but did tell me he was going on leave for 4 weeks and would see me when he came back but if I needed any help I could call the main team. 


This chapter states that I am paranoid about people especially the police, as I have explained and supported evidence towards already I am not wrongfully paranoid about a few members of the police, as I have overwhelming evidence of police corruption which they have caused. 


And those matters are in the high courts and IPPC hands inclusive of my solicitor and self being.


I would like to strengthen the truth about myself not being paranoid about over people I have no worries about paranoia and never put myself in harms way to upset others, so I therefore feel no reason to be paranoid about other people inclusive of my mother and family.


But It seems due to talking about the police this makes me a paranoid person, maybe if someone seat down and heard what I was saying and read some of the reports I have, maybe they could see for themselves what I am saying is the truth. 

But it seems when people are faced with something they do not want to or can not understand, like something what I am face with in my life such as corruption in police cases can go on, this is wrong in today’s modern world.


When any person gets accused of being a paranoid person and said to and have a Mental Health issues.


Who can show the documented articles of corruption to any person on request in turn stating the truth about what there being accused of being paranoid about.


Why because people see the police as people that do no wrong. So when a person says anything bad towards the police they are the ones that have got to be in the wrong. It seems I can have all the paperwork in the world to prove what I am saying, yet in the eyes of the Mental Health team I have a Mental Health illness why because they will not open there eyes to the truth. 

As for me not eating I eat very well I always have and my dog is also fed very well, I also look after my home and it is clean and tidy maybe there is lots of paperwork around as I am doing a lot for my company and also my appeal case, but I know where everything is and most of my paperwork is in binders.  

5.7 Dr Rosemary Mills Report:


On the 22/01/2016 I was at my flat doing my paper work waiting for some people to attend for a meeting about an up and coming event that was due to take place. 


I heard my door and was thinking the people had turned up a little early, when going to the door and opening it I see doctors and other people wanting to come in my home. I told them I did not know anyone was coming and I had a meeting arranged. I was told that they did not have to tell me they were coming and could just come. 


I told them the meeting I was due to have was a business meeting and it would not look good if the people I had the meeting with showed up and saw doctors and Mental Health workers so could they do this a next day. I did not say they could not have access to my property I just said it could not be on that day.

I dispute the fact that anyone could have made a diagnosis I was paranoid, suspicious, and grandiose with flights of ideas in such a little time that they were at my door. As all we spoke about was my meeting and that it was not convenient that day and could it be done on a next day due to the meeting I had already arranged. 


I dispute any negative thoughts and feel that achieving to be a young entrepreneur in today’s modern society may seem grandiose to some, but I know it to be a reality for many achievers.


I was shocked when I opened the door to see all these people. 

I do not know why there was a need to apply for a 135 warrant as I had never not said they could not have access I just asked if this could be done on a next day due to my meeting which I do not think was to much to ask.  

5.8 Dr Rosemary Mills Report:


On the 25/01/2016 the Mental Health team applied to the court for a 135 warrant to enter my home the warrant was valid for 3 months from the date of issue by the court.

The grounds that was used for the warrant was as below.


A person believed to be suffering from Mental disorder [has been] [is being] [ill=treated] [Neglected] [Kept otherwise than under proper control] [Being unable to take care of him/herself, is living alone] at


My home address


How on earth could they say I was being [Neglected]?


How on Earth could they say I was [Kept otherwise than under proper control]?


How on Earth could they say I was [Being unable to take care of him/herself, is living alone] at My Home address?


In all the reports that have been made in regards to my self  from Medical all intelligence data, prior to the teams requesting the section 135 warrant seem to say I had been Neglected, which I am sure if was true would be drafted in the reports.


In none of the reports, has it ever said I was out of control nor does it say while I have been living in my  home there has been an incident relating to Mental health problems.


Also in none of the reports did it say I could not take care of myself due to living alone, in no reports did it say I was not eating, in no reports did it say I did not have food in my home and they did check this when they come to my home and always saw I had food, I was always clean and my dog was always feed and was in good condition. 


It goes beyond words how they were able to get a section 135 warrant issued by the court.  


On the 02/02/2016 is when they used the section 135 warrant to come to my home with police. On this date I was at home and had no visit of the medical team, as for this was the date when the section 135 of the Mental Health Act was applied for a court, as I have the true paper work served and the minutes for the meeting on CD. 

5.9 Dr Rosemary Mills Report:


I was contacted by the Mental health team and explained to them in a phone conversation that I had spoken to my civil partner and we both that together after the on goings in the meeting that we will both monitor any issues of concern about my Mental health, along side the rest of my family and friends and if ever any problems arise we will contact the Mental health team as of date.


There has been no true problems other than the false allegation of threats to kill to date which I have proof of not leaving my home on the date in question on CD. 

6 Past Medical History 

Dr Rosemary Mills Report:

6.2. While at the police station being held as a detainee on the 14/08/2016 until the 16/08/2016, I had no health issues this does include the 16/08/2016, while being detained at St Ann’s Hospital.


In St Ann’s Hospital I was in full good Health right up and till the 17/08/2016, when I went to use the hospital toilet as I walked in to use the toilet I slipped on the wet floor and fell forward causing both of my small index fingers to snap forward, this caused me a large amount of pain.


The toilet was left in a foul manner before I had arrived and had clearly not been maintained all day, as for there was large amounts of human waste otherwise known as urine around the floor and on the toilet seat, I clearly remember there being no safety signs up as I walked into the room and once I was inside so for any person to have been prior warned of such faults.


On noticing the damage caused to both my fingers on both separate hands I worried with concern as for the need I have for them. I care for my hands as they provide my abilities to earn a living.


I then got up and went straight to the staff room and reported the incident, I asked for it to be drafted into the Hospitals accident and report book and to have the Emergency medical provisions that I required, it was explained to myself that I will have to get the staff doctors to deal with the issue the next day.


On the 18/08/2016, I again asked for the incident report book to be updated, so as for any person to be able to explain the damage caused to my fingers, while I was under section 2 of the Mental health act 1983 while I was being detained at St Ann’s hospital. 

When at around 11:00am I showed a doctor, the reason I was given the opportunity to show a doctor was because of he had asked me to take part in routine checks, such as checking my heart rate, I showed the doctor the damage to both my fingers, I also expanded to the doctor the pain I was in and therefore suffering and that I required emergency assistance such as an x ray. 

It was then explained to me that even low my left finger looked snapped they believed it to be swollen, I knew this not to be fluid in my left finger but for it to be part of my bone snapped, it was also explained by the doctor to me, that my right finger will heal and gain movement over time, I challenged this to the maximum extent I could at the time.

When Comparing the snap to both of my small index fingers, I class my right finger to be a lot worse as for the reason being that I have lost full control of it and can no longer use it, not having any use of my right small finger has a large effect on my daily life for incidence I can no longer write with a pen as I once could and I have issues with picking any thing up as I once could before.


I continued to report my concerns of my well being in regards to my fingers with no true aid in emergency medical assistance apart from being prescribed ibuprofen an anti flamer tries and having my fingers taped together. I know that any person can clearly see the break in my left finger to date.


I am still in continuing pain due to the way it has repaired incorrectly, this lack of duty to care I believe has caused life time injuries to my abilitys of my hand, in turn causing the absinth of any use from my left small finger, this really upsets me as I now feel disabled due to this accident and I know if I had my own liberty at the time I would have gone and received the medical help I needed, relating towards my Health.


7 Medications Prior to Admission 

Dr Rosemary Mills Report:


I agree to the fact that I have never had any medication prescribed to myself in regards to Mental health issues as there has never been a need, however since I have been getting assessed by the Mental health team I have now been prescribed tablets by the Teams Professionals.


8 Family Histories: 

Dr Rosemary Mills Report:

My Nan did suffer from Mental Health problems from 1989 she suffered from manic depression, this surfaced when my Nan started to have her Menopause at the age of 52 and was put on treatment for this which was HRT.


She started to take HRT and the family noticed changes in her she was on HRT for around 6 months and due to how it effected her Mental Health she was taken off it, my Nan was never the same after this and did have admissions to hospital. My Nan last stay in hospital was longer then needed to be and she took it to Tribunal where the Judge ordered that she be released from the section 3 she had been on until this stage my Nan had always been diagnosed with manic depression and she had never showed any signs of a person with schizophrenia should have shown. After what the judge said my Nan’s diagnosed was changed to schizophrenia I believe this was only done so she could be placed on the drug Clozapine as at this time only patients diagnosed with schizophrenia could be placed on this drug. My Nan stayed on Clozapine until her death on the 30/08/2014. 

9 Personal Histories: 

9. Dr Rosemary Mills Report:


I only draw an issue with this statement in regards to my Father, my father has never wanted bad for any of his children just for us all to act responsible and with dignity and pride, for he himself just had a strict up bringing, he has all ways been a working man and provided for his family and as a family we all love him very much.

10 Forensic Histories: 

10.1 Dr Rosemary Mills Report:


10.1 I agree with the fact in this section of the report. 


10.2 This Is a List of my full bail conditions and a short summary relating to some issues of concern, section section.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994 is for out door events all incidents I am are being accused of are all indoors and I did not commit.


The Defendant is prohibited from:


A) Attending a rave as defined by s.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994;


B) Being concerned in the organization of a rave as defined by s.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994;


C) Knowingly using or supplying property, personal or otherwise, for use in a rave as defined by s.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994;


D) Entering or remaining in any disused or abandoned building;


E) Entering or remaining on non residential private property on an industrial estate between the hours of 10pm and 7am without written permission from the owner and / or leaseholder of the property; and


F) Engaging in any licensable activity in an unlicensed premises;


· These conditions are for the whole of the UK, and I believe are a breach to my human rights under ASBO Legalisation. 


· It was asked in court by my Barrister if I needed to go to a petrol station as well as other places like to do shopping between the hours of 22:00 hours and 07:00 hours such as a 24 hour Mac Donald’s what will happen and it was explained that he would in fact be in breach of this ASBO the judge explained and said well he will be arrested and have to prove in court I was going to get petrol.


· If I made a wrong turn when driving and turned into a non residential private property on an industrial estate I would be in breach of this ASBO.


· My mother also tried to ask things about the conditions what if he needed to go and get milk from Tesco's or a shop and the judge said well he will be arrested I cant even go to a shop between the hours of 22:00 hours and 07:00 hours without being in breach of this ASBO.


· If I was to go out for a night out I would have to ask the owner to see if there licensed to make sure I am not in breach of my ASBO as I was told it is down to me to make sure they are licensed. 


· No one wanted to define the conditions the applicant which is the Met Police wanted to make this a life time ASBO and made sure the conditions were correct so that after the 5 years they can apply to put a next 5 years in place because the judge would only allow the 5 years and not the life time ASBO. 


· If illegal raves have not been proven which they were not, then why do my conditions for the ASBO still define illegal raves?    


Part of my Barrister submissions that represented me, had been that the allegations were that I was involved in organizing illegal raves but the applicant hadn’t adduced evidence of trespass which is a requirement for proving that an indoor rave was illegal. 


The Deputy District Judge ruled that the applicant did not need to prove illegality - all the needed to prove was I had acted in an anti social manner, to which I had not acted in any anti social manner within the whole case file.

In the view of my barrister this is a very questionable decision: firstly, the applicant based their case on the illegality of the raves rather than the fact of the raves themselves and secondly, without proof of illegality the presumption of innocence leads to the conclusion that the raves were legal, and thus I being prohibited from engaging in an ostensibly lawful activity requires more careful consideration on issues of proportionality.


I have to agree with my barrister as when dealing with this case I was addressing the applicant case to prove that I had not been involved in organizing illegal raves, as this is what the application against me was.


The case was proven that I acted in an in an anti social manner, but I don’t understand by doing what. As the case against me was that I had organized illegal raves, and this part was not proven so what did I do that cause harassment, alarm or distress to one or more persons not of the same household as myself?


10.3 Dr Rosemary Mills Report:


The report states that; Mr Simon Cordell has stated that he is currently on bail for making threats to harm his neighbours he has a court date relating to this on the 8th October 2016. 

This is clearly misinformed information as the true facts are I was arrested on the 14/08/2016  and not allowed to be interviewed as they said I was not fit for interview and placed on a section 2 of the Mental Health act. The police bailed me until the 04/10/2016 for alleged threats to kill to what person or persons I still am not quite sure, as I am still yet to be interviewed. I am on bail to the police station on the 04/10/2016 and this is not a court date, as I have not been charged and will not as I do have a video that provides the evidence that I never committed such crimes as I never left my home. 

11 Drugs and Alcohol History: 

11.1. 1 Dr Rosemary Mills Report:


I dispute and there for challenge the statement that is contained in the reports and in RIO that is in regards to my use cannabis on a daily basis, as at the time of the incident I clearly remember explaining when questioned, my reply to be no I do not.

11.1. 2 Dr Rosemary Mills Report:


It is said that when I was admitted into hospital in 2012 for assessment after allegedly using LSD and drinking a bottle of rum at a festival. 

This is not true as on the date in question the truth being I was passed by another person a drink of rum and it contained LSD to my surprise. 

11.1. 4 Dr Rosemary Mills Report:


I was asked if I would do a drugs test and I agreed to do one. This never happened I asked about this more then once to be done which it was not. 

Social History:  

12.1 Dr Rosemary Mills Report:


I do live in a one bedroom flat and deny ever saying that I or another person had paid to own it as I no this not to be true as of yet. I did however say that I would like to buy my flat from the council. 

Diary of Events in Mr Simon Cordell’s Life Since 2012 till Date 2016


		22/07/2012

		Stopped by police as my vehicle showed I did not have insurance, But I did have insurance; police took case to court via a summons which I did not receive and only found out about it once I got a letter from DVLA. I applied to have case reopened and won the case after showing my insurance. Fine and points removed from my licence. 



		14/08/2012 

		Case went back to 2005 and it was for a wrongful accused robbery in a shop, I was arrested on the 14/08/2012 (Case was NFA 18/09/2012 as it was not me.) 



		14/08/2012

		Birmingham Theft of a Motor Vehicle  (Case was NFA on 12/09/2012 as it was not me.)



		12/01/2013

		Canary Wharf Party I went to a party with my girlfriend where a guy came up be hide me and stabbed me I ended up in The Royal London Hospital. Police are using this as part of there ASBO case against me. 



		07/04/2013 

		At my friends house waiting outside as I was going out with friends for the day on our Scramblers, in Elsmere Street, Police came to my van and said there had been a report of a Burglary and a TV being put in my van, police searched my van and there was no TV just my Scramblers, (Nothing was ever said again about the report of a Burglary by police). Then the police said tat I had No insurance, and seize my van, I told them about the error on the MED database and this information was on there own police systems. Police still seized my van which I had to pay again to get back police took the case to court under a summons for No Insurance.


I won police case when I showed the court my insurance policy. Police are using this case in ASBO Case. 



		08/04/2013 (1 of 9)

		I was Stopped by police as my vehicle showed up that I did not have insurance, I did have insurance; there was an error on the MED database and there were notes on police systems due to being stopped so many times before I told the police this. 

The police I and my insurance company and broker had tried to find out why I was showing as not insured when I clearly was, so many times before and this was all on the police systems. Vehicles seized by police which I had to pay to get it out. Police used a summons again to take me to court again, which I did not get and was found guilty. Points added to my licence and a fine. Had to work to get case reopened and once I did showed court my insurance I won the case. Points removed from my licence and fine removed. 



		15/10/2012


		Police came to my home to arrest me for a Trailer I had brought and in my back garden the police dog bite me to the face body arms and legs. 



		13/08/2013 – Arrested on the 15/10/2012

		Trailer case arrested on the 15/10/2012 found not guilty at crown court hearing on the 25/10/2013 after a 2 day trial. (Not Guilty.)



		04/05/2013

		Bianca Rd took place (Not Guilty 2014.)  



		24/05/2013

		This date is part of an ongoing appeal relating to an ASBO order against my self regarding the Old Police Station Ponders End to which I dispute.



		25/06/2013

		Arrested for Burglary, charged and remanded to prison (Error on PNC for failing to surrender which is why I was remanded) Found Not Guilty on the 02/07/2014 before the trial stated. The Judge dismissed the case and found me Not Guilty.  



		28/06/2013

		Appeal Crown Court on re remand and I was Granted bail with 6 conditions. 



		10/07/2013

		Woolwich Crown Court, The Court said that my Mother needed to attend due to the surety but she was in hospital having an operation. 

The judge raised a point about the surety not being at court to confirm her position. The judge was informed surety mother was in hospital and does not need to attend as the surety is continuous. 

The judge did not agree and said as the surety was taken at the police station that she would need to attend court to re confirm her position as surety. This is wrong and despite me putting a relevant authority Choudhry v Birmingham Crown Court before the court, which is clear on the point the judge refused to accept it and said client has escaped custody by “the skin of his teeth.” 



		13 – 14/07/2013

		Barth Festival Ben Johnson.



		16/07/2013

		Barristers back sheet from the 16th July court at time 2:10am HHJP. Sorrock (Woolwich Crown Court) Application was for Bail Variation due to my work commitments Judge would not allow the Bail Variation and I was told that I could sub let out my company.



		26 – 27/08/2013

		Ponders End Festival.



		04/09/2013 

		Woolwich Crown Court Hearing date for an application to amend bail conditions.



		08/09/2013

		Muswell Hill festival for kids with cerebral palsy



		09/09/2013

		Court for plea burglary non dwelling, this was a mess due to no paper work being there and a complaint had to go in.



		14/09/2013

		Lock to Lock Festival.



		22/10/2013

		Woolwich Crown Court listed for mention hearing 11:00 hours.



		29/10/2013  ( 2 of 9)

		No insurance pick up vehicle from compound, Police used summon to court for no insurance. 



		14/11/2013 

		PC Geoghegan Brixton Hill insurance caught on tape setting me up. Lied to my insurance company. I Won the case at appeal after the police officer lied in 2 different courts. A Police complaint went in and they mishandled it very badly. The case is now being overseen by the IPCC due to what went on. The Complaint is still ongoing to date.



		16/11/2013 

		I had to collect the van about the Brixton case 14/11/2013 and I had to pay again, when I clearly had insurance. 



		19/12/2013

		Woolwich Crown Court for mention re discloser and also application to vary bail application to vary bail was not dealt with so solicitors asked for the case to be listed again on 23rd December 2013.



		24/12/2014

		Woolwich Crown Court application to vary bail for Christmas and New Year so that I could spend time at my families over Christmas and go to Scotland with my family over the New Year. Application to vary bail was granted by the Judge so I could go to Scotland for the New Year.



		31/12/2014 – 01/01/2014

		I was in Scotland and had to leave early with my family on the way home just as I entered London the police pulled me over in the early hours of the 01/01/2014 due to no insurance again due to the error on the MED database. Again I told them I was insured and there were notes on the police system. Again they seized my van. And also arrested me due to them saying I had breached my bail conditions.  Was held at the police station and taken to court on the 01/01/2014 where my mother also attended. Once the judge heard what had happened and I had not breached my bail I was released to be able to go home.  I had to pick my van up on the 03/01/2014 from the police compound and once again pay again when I had insurance.



		03/01/2014   (3 of 9)

		No insurance pick up van from police compound, once again had to pay when I clearly had insurance.



		26/01/2014

		My Birthday.



		12/02/2014 

		Emails sent to westminister.go@hmcts.gsi.gov.uk in regards to failing to surrender on my PNC Record Westminster sent the memorandum of conviction via email by the court on the 17/02/2014 after us paying for it. Showing clearly that the failing to surrender had been dismissed by the court so why was it on my PNC record. Why had I been sent to prison due to this when clearly it should not be on Police Record that I was found guilty of this.



		19/02/2014

		Email was sent to Highbury Corner Magistrates Court to have all my PNC records checked, for cases that were heard by Enfield Court which Edmonton Police had dealt with. This took some time to address as there where a list of Records I wanted checked. 

On the 13/03/2014 my mother went to Enfield Magistrates Court to pick up the information requested, to be told there were 6 records that were not in the court registry and if they were not in the court registry they had not been in court. 

The lady told my mother she had not ever seen anything like this before and said it was very worrying. 

I am still trying to address this but no one seems to be able to help.  How can there be 6 other records on my PNC yet they have never been to court.





		11/03/2014

		I was assessed by Dr Jarvis as silver Street opposite Enfield police station and Civic Centre.



		10/04/2014

		Tyrone my brother had a bad life changing accident and was air lifted to The Royal London Hospital.



		20/04/2014

		Cannabis 420 day met Shannon this day. Police said I was not due to attend the event with equipment which I was as I had been asked to power the event and had the emails to prove this by the person who managed the event, I left due to what the police said and due to leaving I let the person down who event it was. I will not be asked again to do this event by the person again because of this. This case is in the ASBO Case.



		09/05/2014

		Len my godparent mum’s funeral.



		20/05/2014

		Bromley Court No Insurance, found guilty as no summon sent. We Requested for the court reopened case and it was.



		25/05/2014  

		Unit 5 Georges Industrial estate White Heart Lane. Some friends were using this as there home as they were homeless and I dropped some food to them. This case is in the ASBO Case.



		28/05/2014

		Court date PC Geoghegan, Brixton hill. Did not know about this court date. 



		06/06/2014

		Nan was not well lying in bed at my mothers.



		07/06/2014

		Dwayne’s my cousin leaving party at the Club.



		07/06/2014 

		Progress Way Party, Police said I and my Brother were there, I was at Dwayne’s Leaving party but attended outside to drop some keys to a friend and my brother could not walk, so how could he have been there he was in a wheelchair. Used in ASBO Case.



		20/06/2014 

		1 Falcon park said party Used in ASBO Case.



		02/07/2014

		Woolwich Crown Court for trial - Found Not Guilty before the trial stated. The Judge dismissed the case and found me Not Guilty.  



		19/07/2014  

		Carpet right said party Used in ASBO Case.



		24/07/2014 

		Alma Road on the way home from my mother’s home. Used in ASBO Case



		27/07/2014 

		Mill marsh Lane said party, Used in ASBO Case.



		10/08/2014

		Mill marsh Lane said party, Used in ASBO Case.



		13/08/2014

		ASBO application was created by Steve Elesmore.



		13/08/2014

		A meeting was held with Steve Hodgson who is a representative for Enfield Local Authority Council and Jane Johnson on behalf of the Metropolitan police along side others for the ASBO Case.



		23 August 2014

		Notting hill carnival In Used in ASBO Case.



		27/08/2014

		Nan rushed into Hospital very ill. Chemo stopped.



		28/08/2014

		Family members were always with Nan; But Nan was really was not well.



		29/08/2014

		Stacey a very close friend of the family passed away at 06:03.



		29/08/2014

		Family had meeting with doctor about Nan, Mum left hospital around 19:15 hours with my sister. My mum went back to hospital with my sister at 21:20 my Nan was not good having problems breathing. My mum called the family.



		30/08/2014

		My Nan passed away in hospital at 06:02 hours. I was alone with Nan when she passed away at the hospital. There were multiple things that were not correct in the way in which my Nan passed away. Family took it to inquest. 



		12/09/2014

		A bundle is said too have been served on Mr Simon Cordell at 109 Burncroft Avenue, to which I disputes. This Bundle was for the ASBO Case.



		06/10/2014

		Mr Simon Cordell was meant to have a hearing for an interim Order but legal aid had not been granted.


Michael Carroll acting solicitor came to court the judge overturned and granted legal aid. The application for the Interim hearing the judge would not hear due to my solicitors not having time to go over the case papers as legal aid was not granted at this point. The CPS and police were not happy about this. Hearing was put off until the 22/10/2014



		22/10/2014

		Interim hearing could not go ahead due to Andy Locke Acting Barrister had a flood at his home address. CPS and Police were not happy about this and wanted it to go ahead. Judge told them it is not down to Mr Cordell he has attended court and rightfully he should have a barrister. Was put off until the 05/11/2014 



		29/10/2014

		I was rushed to hospital had been sick for 5 days my kidneys was not working right and they had to give me high injects and IV dips to stop the sickness due to nitrous oxide I also had concerns as I had been manipulated with other concerns of health. I was in hospital until the night of the 03/11/2014 and I was told if I did not attend court on the 05/11/2014 they would go ahead without me. So I discharge myself. 



		04/11/2014 – 05/11/2014

		Started to be sick again and I was up all night but needed to go to court the next day. 



		05/11/2014

		Interim hearing and the order was granted. Andy Locke could not attend due to the flood in his home; a next Barrister came to court but had no paper work for the case I believe this is why the interim was granted as nothing was said in my defence.  



		08/11/2014

		Bliss charity event should have taken place but I was in hospital.



		Around the 

		



		17/11/2014

		Went back to the hospital north Middlesex to get my blood test results with mother negative result but mislead towards getting more blood results from evergreen clinic.



		November 2014    

		Blood Test Evergreen.



		19/11/2014

		Home treatment team states I had become paranoid about my mother to which I and my mother dispute. Home treatment team attended my home address on this date and made a call to my mother.


When the home treatment team turned up to my flat the police was already there, the Home treatment team phoned and spoke to my mother asking her, if she knew why the police was there, which she replied to them no, she also explained to the Home treatment team that the police kept coming to my flat for no reason.  

The Home treatment team then started to talk to the police and left my mother on hold. My mother heard what was said by the police to the Home treatment team as to why they were at my address again. The police said they had got a phone call, stating that I was shouting, they gave the Home treatment team 3 different door numbers to my entrance door, which where all wrong.


Not one person new who was had made the 999 call to the police 

The Home treatment team told the police to leave. 

On this day I was fine until the police turned up at my flat once again. I was not shouting or upset, so do not really believe someone called the police, worried about me or if they did they were setting me up for what I do not know.


Due to how the police are with me I do get upset and will not open the door so some times shout to the police through the door as I feel safer, I know the police do not leave me alone, so why would I open my door when I am on my own, I always feel safer waiting until someone I have contacted gets to my flat so they can see what is going on.

Home treatment team told my mother I seemed to upset for them to talk to and she told them it is no wonder the police are going to his flat all the time when he has done nothing wrong. 






		23/11/2014 

		Police called my mobile number at around 11pm and asked for my entrance code to my communal building I asked and they would not give me there badge number or name but still wanted my entrance code, I gave a code with the last digit wrong for my concern of any person on the phone not being real police and the time of night. I was after concerned as was my friend and we left my house, shortly after leaving my flat me and my friend both got pulled over by the same police walking to my mothers, she found out who the officers were and this Intel was then updated in my Asbo by them police officers, stating I was looking for venues to hold raves to which I clearly dispute.



		25/11/2014

		MHA assessment completed found to be much calmer.



		26/11/2014

		There was a case at Wimbledon relating to the Brixton case were I Mr. S Cordell was accused of using my vehicle insurance for business reasons I was found guilty but then won latter at appeal.



		  30/11/2014

		Letter sent by mother council tax.



		30/11/2014 Broad sure email sent

		Email sent to Insurance Broker Broadsure as to why KGM had not dealt with my subject access requests under the data protection Act 1998 and about me being found guilty when KGM hold the tapes I have been after with the police officer licensing.



		

		Result given wrong on phone.



		01/12/2014

		DVLA sent fax about kango Van Registration w686xcr.



		02/12/2014

		Driving licence to go to Highbury Court.



		02/12/2014

		Fix boiler at home council.



		02/12/2014 

		For Council to look at electric at home council.



		03/12/2014 

		Council analyzed work they need to do so to be able to fix the front door window and damp issues.



		02/12/2014

		Mr Simon Cordell’s mother has a note on her mobile phone, stating he was in court at Highbury Corner not sure what they were for.



		08/12/2014

		Dentist 10:50 am.



		09/12/2014 

		Council officer john attended my home about Debbie banging when drunk and to fix her floor boards and fix pipes to walls.



		10/12/2014

		Police Officers attended my local community hall I was helping manage and strip searched my self in front of all persons for no reason. “I am not known for drugs or other serious offences to ever be searched like I was when working in the community hall in front of the children.” For Asbo case.



		30/12/2014 - 01/01/2015 New Years 

		Scotland bail conditions for Asbo case taken to court and released.



		26/01/2015

		My Birthday.

A case for No Insurance at Willesden I did not know about. Found out I had been found guilty and 6 points were issued on my Licence and a £600 fine. Many emails were sent to get this case reopened and dealt with but no reply from the courts. Took this to Appeal as it seemed the only way to address this and won the decision. 



		02/02/2015

		I was at appeal for my driving licence and I won the case.



		02/03/2015

		Complaint put into housing.



		04/03/2015 

		Dentist195 high street Enfield.



		05/03/2015 

		6-8 Perth rd Kingston appeal Willesden magistrate’s case.



		09 – 10 - 11/03/2015

		This day was meant to have been set for trial, but the court only booked a one day hearing, this was then put off until the 03rd and 04th Aug 2015.

 



		22/04/2015 

		The Bromley Case for No Insurance and I won this case as for Insurance. 



		8th May 2015

		Went Back to Clinic as I was misinformed as for what I had been told on the phone to find out the truth about my blood test results and requested a letter stating a twisted truth dated: 14 May 2015 

Dept of Reproductive & Sexual Health,


Flat 2,


Rowan Court.


Michael’s Site,


Garter Drive,


Enfieild, Middx EN2 OJB.


Tel No: 0208 375 2874


Fax No: 0208 375 7129


WCL/AMS/12xxxxxx


Mr Simon


14 May 2015


Dear Mr


I am writing at your request and this is a letter for your records. When you attended the sexual health clinic on the 8th May 2015 with your partner you explained that you were very upset. You explained that you have never had any symptoms of herpes in the mouth area or in the genital area. You had attended in November 2014 and had requested to have serology done for herpes simplex type 1 and type 2 although you have shown no symptoms; the serology results show that you have antibodies to herpes simplex virus type 1.  I explained that this result means that you have been exposed to both viruses but it is not possible for us to tell whether you have oral or genital herpes as you have had no symptoms and the blood test does not tell us where the virus is.


I have explained that the blood test results suggest that you are a carrier of herpes simplex virus.


I want to again apologise that you have felt that the way you were informed about the results of the test was not-ideal and that you felt that you could not access any support following the diagnosis. If you need further support with this issue, you can ring for an appointment or attend our walk in service.


Thank you.


Yours Sincerely,


IA/a;


Dr Wai Ching Loke


consultant in Genitourinary Medicine






		14/05/2015

		Appeal hearing at Harrow Crown court for the No Insurance Case Willesden, did not need to attend, due to all the emails sent to the CPS who accepted them as I did have insurance and I won the appeal.



		03 - 04/08/2015

		Highbury Corner trial case part proven on the 04th 08/2015.

 



		14/08/2015

		Mutable Newspaper Articles were published with wrongful claims that I was given an Asbo under the applicants case stating Man given ASBO for organising illegal raves (From Enfield Independent)





		28/08/201:

		I put a police complaint in and it was counselled. I have the letter to prove this I then revived a letter dated the 30th August 2015 stating the complaint was being addressed again as it should have been with no further contact after.



		29/08/2015

		I have a police video regards a Emergency 999 call I made when I feel victim to the police advertising wrongful claims in their website and in the news papers.


I was attacked with a gun out side of my flat because wrong Intel. Police pulled the information shortly out of there website.



		30/08/2015

		Received letter of police regarding a complaint made on the 28th 8 2015 said it will be investigated. 



		16 October 2015 

		Louise brown council complaint made.



		21/09/2015

		More complaints about 113 and 117.

Dear Dawn Allen,


I am writing this email after phone calls and emails have been sent to Enfield council about my neighbour who lives above me. I have made calls myself and my mother Miss Lorraine Cordell has also sent emails and made phone calls. No one has been to my address to see me and I am asking for you to come out to see me and take a full report of what has been going on as my heath is being made worse by nothing being done. There is also still repair issues I would like to talk about that has not been done.


Could you please email this email address a date and time when you can come out to see me to take a report?


Regards.



		12/10/2015 

		Repair Works at home electric system replaced.



		26/10/2015

		1st hearing at Wood Green Crown to see if the case was ready for appeal.



		03 November 2015 

		Complaint to council.



		09/11/2015

		Was the 1st Appeal date, which was set for 1 hour hearing this, got cancelled to no fault of my own. 



		08/12/2015

		Refereed to by early prevention team not to sure by whom said to have been referring to TV talking and a police case called storm damage my reputation and neighbour stalking myself.



		19/01/2016

		Referred to MHA due to concerns by early prevention team about being paranoid, especially about the police and that I had Grandiose delusions, not eating well.


To which I dispute but do agree to the following no self half. 


Goodie and Sharon meeting?



		22/01/2016

		It is said Simon presented himself as paranoid, suspicious and grandiose with flights of ideas, clear evidence that he is suffering with a Mental disorder to which I totally dispute. Section 135 issued as Mr Cordell not allowing access to his property. 


Team was not allowed in due to other meeting I had planed.



		25/01/2016

		Section 135 was served at my home address not the 22nd /1/2016 and I was assessed to be well and the conclusion made by the team was not to detain myself. The minutes of the meeting are on CD and a copy of the transcripts are available at the bottom of the letter.



		02/02/2016

		MHA assessment completed, assessed as not detainable. Wrong date in report?



		22 – 23 - 24/02/2016

		Set for Asbo appeal at the crown court, but did not go ahead again or investigated even low I handed a section 6 asking the judge to investigate the case as of the cad time stamps being fabricated.



		29/02/2016

		Mr Cordell was discharged from the EIS as he did not feel he had a Mental illness.



		04/04/2016

		ASBO mentioning took place.



		12/04/2016

		Police complaint made but the investigation was suspended due to ongoing criminal investigation relating towards  ASBO and police Corrupt Practice



		14/08/2016

		Arrested at my home address for allegations of threats to kill to which I dispute. Arrested at 8pm detained in cell 3 wood green with CCTV I was not taken out of cell or talked to inside cell but through the flap by any doctors I was not legally assessed and not interview. I never saw any police FHM doctor. My bail sheet was given to me through the cell hatch at around 23 hours while being a detainee who was said to be incapable of interview, this is not true I was very civilised while being detained and left with shoe lassies and belt on.



		15/08/2016

		Detained under police powers till 5pm then granted bail by a bail sheet being given through cell three hatch Dr said through cell hatch at same time I am being sectioned without no assessment Maggie Fuller was present and still no interview, still not assessed legally. All days detainee at police station at about 28 hours I was talked to by one gentlemen who was an amp worker out of the cell he said he is allowing for me to be taken under the Doctors orders I tried to explain to him that I have a complaint against the Doctor prior to this incident and it makes the Doctor Bios and Prejudice towards any case relating to myself and that I was well of mind, with no change in decision by him.

I was taken from the police cell at around 3 to 4 am on the 16th August 2016 and taken to St Ann’s hospital after being held in from the 14th August 2014 and still had not been assessed I arrived at St Ann’s Hospital around 5:30am an the SHO duty doctor see my self I tried to explain to her that I was not a danger to my self or any other person and that the allegations were wrong for threats to kill against my self and that I was being detained for no apparent reason. While waiting for a room in the hospital after being spoken to by the SHO, a gentleman awoke from his room and walked into the communal area to where I was, he plonked himself on the pool table I said hello to him he seemed over dosed on medication to my concern, he became over abusive in my presents towards the staff and soon after other patients appeared in the communal room awaiting to go in the garden, I soon was introduced to my room and then went to sleep, I awoke for lunch and dinner and latter toast.



		16th August 2016

		St Ann’s Hospital still not legally assessed I woke up at 6:00am had lunch and so forth and then damaged my fingers at around 6:30 pm I was not treated correctly when I needing medical assistance I was told to await for an Hour and soon learnt that 7:30 was the time of staff change over and I explained what had happened to the next shift around 8:00pm who then explained to me I need to wait for from the doctor the next day.

When I got realised from hospital the Laceration had 95% healed and I still had no movement what so ever of my finger so I started to studding about the damage to my left finger I learnt I had cut The function of the extensor digiti minimi which controls the movement of the little finger. When the muscle moves, it forces the little finger to bend and stretch. Sudden or unexpected movement of the finger or trauma to the finger may damage the muscle. Traction to keep the little finger from moving is typically recommended to treat such an injury. Till date I have still got no movement and the Lacerations was 2cm in width and is healing well, the Laceration is contained along The proximal phalanges which is the bones that can be found at the bottom of the right hand finger, this problem causes me great concern as I now feel disabled and that I will never regain the use of the finger.

On the 16th August 2016 I was also asked to provide blood for my sugar levels and to take part in my temperature test I explained I was happy for this to be done and it was completed I was also weighed in, so I  do not understand why it states I never aloud the tests to be carried out.


I was not asked to take an ECG test on this date.  


As I was waiting to speak with staff out side the locked staff room I noticed the gentlemen whom I had seen on the pool table the day before, I said hello to him and he verbally bit my head of stating do I no him do not talk to him, challenging me in an intimidating manner I never reduced my self to his level I felt he was threatening me.


Another inpatient walked over to me and showed me his ear I noticed a vast amount of physical damage that required previous medical treatment it contained a lot of stitches and was wiping from being so badly damaged, he explained to me that the gentlemen now arguing with me had been the person whom had attacked him and to be very careful I felt so sorry for him and could clearly see his pain, he continued to explain to me that I must take caution, due to the other mans rings on his hand, as this is what had caused the damage to him, by this time the hospitals staff took the over medicated man away and I then went back to my room. 



		17th August 2016

		I was still being Illegal detained, up and till the first 72 hour meeting, what was the first true assessment with a doctor at St Ann’s Hospital and at the police station.


I had brook my fingers on the hospitals site and no nurse or doctor would take me to the outside hospital for an x-ray, this happened in St Ann’s toilets while under there duty of care from the 16th August 2016 at around 6:30pm, when after the incident staff would not update the incident report book when I asked.

Mother attended the 72 hour meeting with my uncle; A woman whom is a care worker had to leave the meeting due to there already being an official complaint put in to place in regards to her and others attending my home address in February. 

Inpatient was rude again to my visitors.


I was also asked to take Lorazepam and given a leaflet today I explained that I did not need to take it and that I have a good sleep routine were I do not need an alarm clock as I get up by 5:30 am 

I also explained that I am tidy and washed and clean by 6:00 am 

by 6:30 I am ready and delegated to finishing of my agendas towards my companies best interests, and asleep by 10:00 pm



		18/08/2016

		I was asked to take an ECG test on this day and was more concerned with my fingers on showing them to the Junior Doctor; he was very pleasant but did not send me for x rays as needed and clearly requested.


I also explained to him that I was not happy with taking Lorazepam in the morning and day as I was working on my statements for my up and coming appeal he did agree, so that I would only have to take the tablets at night, to which I was happy with, that night when going to take the medication I noticed a white tablet rather than a blue one and asked the name of the medication from the prescriber and was told clozapine tablets which is an antipsyctic medication. I asked if the dosage was stronger than the blue tablet and had the same effect and was told no, to which I still had never taken the blue tablet. I asked why I had not been given a plifs leaflet nor a consultation in regards to the medication change and called my mother.


Another inpatient was waiting to speak to staff today out side the staff room front door the same as I had when the gentlemen whom had been causing the negative interactions came along and started another altercation with the standing inpatient this made me worried for the standing inpatient, mine and the staffs safety, then the trouble making inpatient was restrained by staff and I went in my room.


REFUSED PRECTPION



		19/08/2016

		St Ann’s Hospital


St Ann’s Hospital 


I was awoke today and prescribed medication to my surprise as it was agreed that I did not have to take any during the morning and at mid day right up and till night time I did not take it.


My Solicitor arrived at St Ann’s Hospital and we had a meeting in regards to my tribunal 


On going to collect my tablet which should have been Lorazepam there was once again a new tablet added with no assessment or plifs leaflet once again totally different to all up-to-date, I once again asked who had prescribed it in my absinth and was told my clinician whom I had yet seen, I asked the name of this tablet and was told Olanzapine I once again phoned my mother after refusing to take it and went and looked on the internet about the effects, regulations and laws on prescribing medication, to notice many incorrect procedures and a vast majority of people explaining on YouTube that Olanzapine should be taken of the market to my worry., especially since I do not suffer with bipolar of psychosis or any other related prescribed diagnoses the medicine is used for.






		20/08/2016

		St Ann’s Hospital              



		21/08/2016

		St Ann’s Hospital


Accepted Lorazepam but no olanzapine further discussions with staff in regards to exploring my feelings about this 


Still complaining about painful finger accepted PRN ibuprofen.



		22/08/2016

		St Ann’s Hospital



		23/08/2016

		St Ann’s Hospital meeting with Dr Julie Cranitch


Accepted Lorazepam and Olanzapine 


Never felt well messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		24/08/2016

		St Ann’s Hospital


Accepted Lorazepam and Olanzapine 


Never felt well messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		25/08/2016

		St Ann’s Hospital


Accepted Lorazepam and Olanzapine 


Never felt well messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		26/08/2016

		Tribunal 10:30 over turned in my Favour


Accepted Lorazepam and Olanzapine 


Never felt well messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		27/08/2016

		Asked to be realised home and Granted 2 x each different tablet tablets given.


Accepted Lorazepam and Olanzapine 


Never felt well messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		28/08/2016

		1 x each tablet given to me at home address under section 117 Mental Health Act 1983 even low I am under section 2 and not unwell, Accepted Lorazepam and Olanzapine 


But still never felt well messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		29/08/2016

		1 x each tablet given to me at home address under section 117 Mental Health Act 1983 even low I am under section 2 and not unwell.



		30/08/2016

		1 x each tablet given to me at home address under section 117 Mental Health Act 1983 even low I am under section 2 and not unwell.



		31/08/2016 

		Visited still never felt well tablets messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		01/09/2016

		Visited and Still feel sick. From tablets.


Asbo bundles to be served by police “Not served”



		02/09/2016

		Visited still never felt well tablets messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		03/09/2016

		Visited and Still feel sick. From tablets.



		04/09/2016

		Visited still never felt well tablets messed up my sleep pattern to tired to do any think



		05/09/2016

		Visited and Still feel sick. From tablets.



		06/09/2016

		Visited still never felt well tablets messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable. Phoned court for time my solicitor counselled hearing till the 13th/09/2016.



		07/09/2016

		Visited and Still feel sick. From tablets.



		08/09/2016

		Visited still never felt well tablets messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		09/09/2016

		Doctor in the morning agreed 2.2mg not 5mg as I feel sick taking them and feel no positive effects olanzapine really nice nurse came latter.



		10/09/2016

		Yes quick visit no tablets given nice lady. Still feel sick. From tablets.



		11/09/2016

		No visit and Still feel sick. From tablets.



		12/09/2016

		No visit still never felt well tablets messed up my sleep pattern to tired to do any think, Dizzy, filling sick, tangential thinking, irritable.



		13/09/2016

		



		14/09/2016

		



		15/09/2016

		



		24 – 25 - 26/09/2016

		Court date for Asbo appeal set



		04/10/2016

		Return for bail about fake allegations towards threats to kill.





13 Progresses on Ward: 

13.1 Dr Rosemary Mills Report:

As stated in this document; I was arrested by police on the 14/08/2016 I was held in a police cell until the 15/08/2016 where I was told I was being sectioned under section 2 of the Mental Health act.


I then stayed in the police cell at wood Green Police Station until the 16/08/2016 and was moved to St Ann’s at around 05:00 hours from Wood Green Police Station.

So I was not admitted to St Ann’s hospital until the 16/08/2016 at around 05:30 hours


The report continues to state upon admission to Haringey assessment ward, Mr Cordell was checked in by the SHO, who did document the following issues that I dispute. 

Irritable with pressured speech, as previously explained in this document of complaint I tend to speak fast I learned this way due to being tongue tied. And yes I was Irritable I had just spent nearly 2 days in a police station for something I had not done and then told before I could have an interview I was being sectioned under section 2 of the Mental Health act, when I had not even spoke to a doctor.

It was said by the SHO that I suffered from Tangential thought patterns. 

A person suffering with Tangential thought patterns has a communication disorder in which the train of thought of the speaker wanders and shows a lack of focus, never returning to the initial topic. This differs from tangential thinking, in that the person does eventually return to the original point, I Mr Simon Cordell do not suffer from any form of thought disorder (TD) or formal thought disorder (FTD) or similar natured.

Appeared elated and spoke of several projects of grandiose nature included his business in the entertainment industry, buying speakers for £50,000 and hiring them to Glastonbury. 

I dispute saying I was buying speakers as I all ready own them. As stated before in this document I own a very large PA sound system and have for some years now along with a lot of other things that is part of my company I also can prove this, people may seem as if they do not have a lot to some people that does not mean that is the case. Judging a person on there looks or what they seem to be is not always a good idea, what seems to have happened a great deal in the report. 

Mr Cordell described owning a “City” and that it is his job to understand the various roles people have in society so that he can look after people. 

When describing the true meaning of any conversations I may of had regarding the word city I would have been explaining about my life’s work and studies that I am building, a mini festival to which can be classed as its own city, regulated bys HSE standards, legalisation and other needed professions to protect traders and public.

13.2 Dr Rosemary Mills Report:


16/08/2016 Mr Cordell refused routine blood tests, 

At this stage of being detained in St Ann’s hospital I was not offered an ECG I was in fact only offered a blood sugar level test which showed 65 and was also weighed. I do also remember having a temperature test put into my ear then having a blood pressure check up, which was an appliance put around my arm.

13.3 Dr Rosemary Mills Report:


17/08/2016 On this date I was in a lot of pain with the injuries to my fingers that I had received while being detained at St Ann’s hospital and could not receive the standard of medical care I would have normal received if I could have attended on my own accord to an emergency hospital that would have also had available surgeons with an x ray machine that I would have visited.


I now can’t use my right finger any more, because of this neglect by professionals. I will agree I was upset at what was going on I think I had a right to be. I wanted the medical assistance I needed and wanted to know why I had been sectioned and under what grounds as I was not a risk to myself or any other person and I believe under section 2 you need to be a risk to yourself or others. I kept asking this and explained I was not a risk to myself or others which they replied that section 2 does not rely on this factor or have to be part of it even low I was mental stable.

13.4 Dr Rosemary Mills Report: 


On the 18/8/2016, I had asked staff if I could get my partner and mother to bring me hair cutters and a shaver with additional cloths in her attendance on the following day, to which they did agree that this could be done.

I was still in pain with my finger and asking staff to take me to the hospital for an x ray my left finger was just taped together and I was told that my right finger should just repair its self, to which it still has not.


13.5 Dr Rosemary Mills Report:

19/08/2016 I woke up about an hour before my solicitor arrived unexpectedly; I was calm and happy all day, as my solicitor had arrived at the hospital to help me prepare for the tribunal. I was latter upset after she had left by being prescribed another new medication without no leaflet or assessment even low the medication had been prescribed wrong already the day before, I was still in pain with my finger, I still took the Lorazepam but was shocked to be put onto other medication again. 

When my mum and partner came up they had my haircutters and shaver. My partner cut my hair. 


13.7 Dr Rosemary Mills Report:

21/08/2016 I do not dispute the statement of facts contained within the report.

13.8 Dr Rosemary Mills Report:

22/08/2016 I have explained so many times in this document about why I speak fast. I was still upset as to how I had been sectioned and believed it to be incorrect. I agree I was settled and chatting with people on the ward. I agree I refused to take Olanzapine and I agree I did take Lorazepan.

13.9 Dr Rosemary Mills Report:

23/09/2016 I have explained so many times in this document about why I speak fast. And it was not over inclusive and tangential fashion. 

I was not largely preoccupied with injustices of the past particularly the past by the police, this is ongoing and I had an Appeal case within a few weeks I did speak about this as this is a big factor in my life right now to make sure my case is ready for my Appeal case. So how can this be the past this is the present so how the doctors can say this is beyond me. 


Again it has been said that I am grandiose in regard to my business plans but this to be the case. 

I have worked for many years on what I want for my company as I believe many other people do the same, are they grandiose?


I agree I do not have any thoughts about harming anyone else or myself as this is the truth and I did also say I did not feel I had a Mental Health illness and did not feel unwell as I did not and still do not.

I also agreed I would try a trial of a small does of Olanzapine as I felt this is all they wanted to give me tablets and I felt very pressured to take them as I felt if I didn’t I would not be allowed home. 

13.10 Dr Rosemary Mills Report:

24/08/2016 I do not dispute the statement of facts contained within this chapter of the report.


14 Current Medications:


14.1 And 14.2 Rosemary Mills Report:


I do not dispute the statement of facts contained within this chapter of the report.


15 Most Recent Mental State Examination (24/08/2016)


Rosemary Mills Report:


Appearance and Behaviour: I agree to this section in the report. 


Speech: As stated many times in this report I do speak fast and the reason why I speak fast.  

Mood: I agree to this section in report.


Through: I do not agree with this section of the report. please read this document as this has been covered many times.

Perception: I agree with this section of the report.


Cognition: I agree with this section of the report.


Insight: I agree with this section of the report.

16 Factors affecting the Hearing: 

16.1 Rosemary Mills Report:


I Mr Simon Cordell do not dispute the statement contained within the report but would like to high light the manner to which it is prevailed. At any professional meeting I obtain my right to take minutes of the meeting and under supreme courts previously trailed and tested cases it states I have the right to achieve this in a digital format, I did not go around the ward recording at any time as I no this to be a breach of the hospitals policy. 

Why would there be a need to make an attempt to make a recording of the Tribunal Proceedings any type of Court or Tribunal Proceedings I can obtained a copy of the report by asking, sometimes there is a fee to pay which is not a problem. 

I also feel if any professional has not got anything to hide they should not fear being recorded.


Please also see read below:


https://www.medicalprotection.org/uk/practice-matters-issue-7/digital-dilemmas---patients-recording-consultations

A patient does not require your permission to record a consultation. The content of the recording is confidential to the patient, not the doctor so the patient can do what they wish with it. This could include disclosing it to third parties, or even posting the recording on the internet. So what does this mean for doctors? 


But you should read the full document from the link above as it shows a lot more information.


17 Opinion Recommendations 

Rosemary Mills Report:


I question the accuracy of the intelligence report in relation towards:


1. Mr Simon Cordell presents him self with persisting psychotic symptoms of paranoid persecutory delusions involving police and Mental health services.

When a professional medical clinician is assessing any person so to be able to diagnose a Mental disorder, it is within the  right and legalisation towards doctor and client that the correct judgments are made and I Mr Simon Cordell do not feel that this is the case in this report. I also feel that once I get my full medical records from the Mental Health teams I will find a lot more errors within them. 

As can be told by the diary of events date 2012 to 2016 I have had many NFA and no convections this does lead me to the right understanding that I have been pursued by members of the police for crimes and offences I have not committed, it has lead to myself being detained on mutable bail conditions for numerous cases throughout a fast proportion of my life, having a continues negative effect on my life to which I should not have to undergo while establishing my own company. There is also the fact that my diary only covers 2012 to 2016 so in fact there is a lot more history I have not included due to the time this would take and also how long it would make this document.  

As previously explained I do have an up and coming appeal date to which I know the evidence to be incorrect which was put forward by the police in this case. 

I educe a snip lit of such court on goings to which I have suffered an interim order and conditions imposed upon myself, in total I was detained for this case and another case on conditions since September 2013 with a 3 week release in 2015 till date 2016.


This has breached my human rights as I never committed the offences in the first place, as I can and will prove.

Some clear inaccuracies contained in my ongoing case lead to incorrect time stamps relating towards Emergency 999 calls contained within the Met Polices and applicants bundle as follows.


    CAD                  NUM           DATE               TIME                  PAGE
                                       

		CAD 999 call

		2637

		07/06/2014

		08:18

		Page 191 to 195



		CAD 999 call

		2672

		07/06/2014

		08:16

		Page 196 to 198



		CAD 999 call

		3005

		07/06/2014

		09:22

		Page 203 to 205



		CAD 999 call

		3037

		07/06/2014

		09:20

		Page 179 to 183



		CAD 999 call

		10481

		07/06/2014

		22:47

		Page 233 to 237



		CAD 999 call

		10506

		07/06/2014

		22:44

		Page 238 to 241





Please note every day the met police call centre starts at CAD 01 and goes up to the average of 10,742 to 15,000 callers per day the clock is reset to 01 each day at 00:00 hours.


(We can tell this by the number of CAD incident numbers supplied, within the applicants ASBO bundle supporting the evidence supplied, for a stand alone ASBO order to be gained against Mr. Simon Cordell.


On the average the Met police call centre will receive on the average of 300 callers per hour as marked and time stamped below.


Every half hour 150 calls are made to the emergency 999 call centre on the average

Every 15 minutes is 75 callers on average-


Every 7 half minutes is 33 callers on average-


And 3 half minutes 17 callers on average.

Please take note to (CAD number / Incident Number 10481 7th June 14) this is the 10,481 Met police call of the 7th June 2014 time stamped 22:47 hours.


So it is incorrect for (CAD 10506 7th June 14) externally inputted 25 calls later, to have an earlier time stamp of the 7th June 2014 at 22:44 hours.


17.1.2 Dr Rosemary Mills Report:


The report states in the past these persecutory ideas have also focused on family members and neighbours this information is also not correct.

17.2 Dr Rosemary Mills Report:


The report states: Mr Simon Cordell’s mental order is currently of a nature or degree to justify ongoing detention in hospital. 

I Mr Simon Cordell disputes this not to be correct, since I have been realised after the tribunal and spending time in hospital as a voluntary patient before the doctors discharged me the day after the tribunal, I have settled in at home quite well and my family and friends are happy with me as well.


In Regards towards Opinions & Recommendations Chapter 17.2.1, Pages 8 of Rosemary Mills Report:


I disagree that I have shown any signs of psychotic disorder symptoms and believe I should not be diagnosed with such claims. Over the past two years I have been assessed as to be well and I have never been talk to in regards to such problems by any doctor until my assessment at St Ann’s hospital, to have been able to accept any treatment, to which I have now complied with and take the tablets which do make me suffer from bad side affects.

In Regards towards Opinions & Recommendations Chapter 17.2.2, Pages 8 of Rosemary Mills Report:


Since being assessed on benzodiazepine I have continuously complained and explained that I know the medications I am taking does not having a positive impact but rather a much larger negative impact. I yet wait to talk to a doctor about this once again.


In Regards towards the Patient ought to be Detained in the interest of his health Chapter 18.1 Pages 8 of Rosemary Mills Report:


Since being released from the hospital I have continued to keep my word in my letter and work along side the Mental health team I have aloud access to my home address every day and taken the medication that I have been prescribed, even low I understand that any person whom has been sectioned under the Mental health act, after an assessment or clinical care, does not need to comply with section 117. 

I still however do take the medication but strongly agree with my own assessment of my self and do not feel the medication is having a positive impact. 


In Regards Towards in the Interest of Safety of Others Chapter 18.2 Pages 8 of Rosemary Mills Report:


I have never been a danger to any other person(s) intentionally or otherwise. I am very concerned with the Electronic records as Doctor Rosemary Mills’s reports states she used and gained other wrongful contained information from and I would like them amended, such records state the following: 


The electronic records document anti social and verbally aggressive behaviour by Mr Cordell towards his neighbours, this is not true.


I do own a CCTV system this property doe’s get’s used for my own personal reasons. I am very up set that I have been accused of using my CCTV so to be able to interpreting other people’s behaviour in a persecutory fashion.


My CCTV system is used in the accordance of the United Kingdom Laws. 

In Regards towards Care Plan Chapter 20 Pages 8 and 9 of Rosemary Mills Report:


In reference to chapter 20.1 and 22, I did agree to stay on the ward informally and did do so this was for the duration of an extra two days, when I asked a member of staff if I can take section 17 leave of ward, I was told that I would need to speak to a doctor and when asked what my intentions were, I asked if I can stay at home the night as I missed my family and dog inclusive of my own bed so that I could if agreed come back to the hospital in the morning on explaining this to the Doctor, she explained to me that she was happy for me to work with the early prevention team from home after our conversation, to which I have been comply with.


In Regards towards Care Plan Chapter 22.1 Pages 9 of Rosemary Mills Report:


This plan has now been implemented and I have been noticing negative side effect from the medication prescribed, while being at home.

END OF REPORTS


Signed:


Dated: 31st August 2016
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